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yılında da 
gurur ve coşku
MUSTAFA Kemal Atatürk’ün Urla’yı
ziyaretinin 98. yıldönümü düzenlenen
kortej yürüyüşü ve törenle kutlandı. Urla
Belediye Başkanı Selçuk Balkan," Bugün,
orduları denize döken, dünyanın en büyük
kahramanlık destanını yazdıran liderin
ziyaretiyle Urla’yı onurlandırdığı gündür”
ifadelerini kullandı. �6’da

Buca’da yeni bir
hayata başlangıç
SELÇUKBelediyesi Geçici Hayvan
Rehabilitasyon Merkezi'ndeki can dostları
tahliye etmek zorunda kaldı. Buca
Belediyesi de İzmir'de can dostlarına
kucak açan belediyeler arasında yer aldı.
Talihsiz hayvanlar, bir süre Buca
Belediyesi’nin misafiri olacak. � 7’de

Tek bir metruk 
kalmayana dek
KONAKBelediyesi yıkım ekipleri, Duatepe
ve Murat mahallelerindeki iki metruk
binanın yıkımını gerçekleştirdi. Sağlık ve
güvenlik açısından büyük tehlike
oluşturan binaların yıkım çalışmasına
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu da nezaret etti. � 5’da

Yücel: Halk
isterse olur

REKABETİN YENİ
MOTTOSU

2018yılında çıkan öğrenci affı ile 1975 yılında kazandığı İstanbul
Üniversitesi Diş Hekimliği Fakültesi'ne yeniden kayıt olan
Halil Arda, 2019 yılında da EÜ Eczacılık Fakültesi’ne geçiş
yaptı. Neredeyse torunları yaşındaki sınıf arkadaşlarıyla 5
yıl eğitim alan Halil Arda, başarıyla mezun oldu. Arda,
gelecek yıl tekrar üniversite sınavına gireceğini, arkeoloji
alanında eğitim almak istediğini sözlerine ekledi. �12’de

İSLAMİve mitolojik
motiflerden
hediyelik el
işlemelerine kadar
çeşitli eserleri
üreten nahhat
Rauf Zenger,
unutulmaya yüz
tutmuş bu  sanatı
yaşatmaya devam
ediyor. �12’de

SON yerel seçimde başarının
mimarının Genel Başkan Özgür Özel
olduğunu söyleyen İzmir Milletvekili
Deniz Yücel, “CHP sokağın sesini
dinleyen bir parti.  Sokağa rağmen
siyaset yapılmaz. Vatandaş isterse
erken seçim gündeme gelir” dedi. � 4’te

BİR GEVREK
12,5 TL OLDU  
İZMİRPide ve Gevrekçiler Esnaf Odası,

gevreğe zam istedi. Talebi
değerlendiren İzmir Esnaf ve
Sanatkarlar Odaları Birliği, ‘100
gramı 10’ liradan satılan gevreğin ‘90
gramı 12,5’ lira olacak şekilde
satılmasına onay verdi. � 9’da

BOMBA GİBİ
TORBALI
Ayrancılar
Mahallesi’nde 
bir dükkanda
sanayi tüpü
patladı. İlk
belirlemelere göre
5 kişi öldü. �3’te

İZMİR Valisi Dr. Süleyman Elban, Ege Sanayicileri ve
İş İnsanları Derneği’ni (ESİAD) ziyaret etti. Elban,
yürütülen çalışmalar hakkında bilgi aldı. � 9’da

BAŞAK YASEMİN KUMAŞ

basakyaseminarel@gmail.com
7

Çevreyi korumada yerel
yönetimlerin önemi-15

NURDAN HERİS

herisnurdan7@gmail.com
9

Afet Yasası- 4

VAHAP DABAKAN

vdabakan@gmail.com
4

Göçlerin toplumsal, 
ekonomik ve siyasi etkileri!

DENİZ ZÜNBÜLCAN

dytdnzznblcn@gmail.com
10

Şimdi tam 
karpuz mevsimi
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İYİ PAMUĞA
ÖDÜL VERİLDİ

9

DENİZLERİMİZDEegemenliğimizin ve
bağımsızlığımızın sembolü 1 Temmuz
Denizcilik ve Kabotaj Bayramı’nın 98.
yıldönümü nedeniyle açıklama yapan
İMEAK Deniz Ticaret Odası İzmir Şubesi
Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Öztürk,
dünyada taşımacılığın yaklaşık yüzde
90’ının denizyolu ile gerçekleştiğine ve
dünya deniz filosunun hızla
büyüdüğüne dikkati çekti. �9’da

Deniz Ticaret Odası İzmir Şubesi Başkanı Öztürk,  küresel rekabette denizleri ve
uluslararası ulaşım koridorlarını kontrol eden ülkelerin bir adım öne çıktığını söyledi
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Eşi diş hekimi, oğlu da doktor olan 66
yaşındaki İzmirli Halil Arda, torunlarıyla

yaşıt öğrenciler birlikte üniversite okuyup
eczacılık fakültesinden mezun oldu
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‘ATOM BOMBASI’
İNGİLİZ  tipi yangınla mücadelenin Türkiye için
yanlış olduğunu belirten Tutmaz, “İngiltere
çıkan orman yangınlarına müdahale eder.
Yangın çıkmamasına yönelik öncü tedbirler
önceliği değildir. Böylesi bir durumda yüzlerce
uçağınız helikopteriniz olsa ne olur. İngiliz tipi
yangınla mücadeleden Akdeniz tipi yaklaşıma
geçmemiz gerekir. Bu tip yaklaşımda yangın
çıkmadan önleyici tedbirler ağırlıktadır. Yangın
riski taşıyan bölgeler belirlenmeli ve bu alanlar
için özel yönetim planları oluşturulmalıdır”
ifadelerini kullandı. �5’te

Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi
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‘İTİBAR KAYBI’
TÜRKİYEOrmancılar Derneği Yangın
Koordinatörü Vehbi Tutmaz, “Bir anda sosyal
medyadan dezenformasyon yayılabilir. Birçok kişi
ve kurum, yangınların neden olduğu zarar ve
kayıplardan sorumlu tutulmaktan kaçınmak için
suçlamaları başkalarına yönlendirebilir. Bu,
maddi tazminatlar, itibar kaybı ve yasal
sorumluluklar gibi olumsuz sonuçlardan
kaçınma çabasının bir sonucudur. Yangınların
yüzde 99’u insan kaynaklıdır. Buna başka günah
keçisi aramaya gerek yok. Şu dönemde köylüler,
arıcılar, avcılar, gezi grupları ve piknikçiler orman
içine girerse yangınlar artar” dedi.
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Swissôtel Büyük Efes,
İzmir’de 24 Haziran-7
Temmuz tarihleri arasında

“Ateşin En Lezzetli Hali” teması
ile enfes lezzetlerle dolu iki
hafta yaşanacak.

Aqurium Mezzes&Grill’in
eşsiz atmosferinde şeflerin

misafirlerin seçeceği et
çeşitlerini onlara özel olarak
pişireceği lezzet dolu akşamlar,
saat 19:00 itibariyle başlayacak.

Swissôtel Büyük Efes, İzmir
Baş Aşçısı Erkan Özdemir’in özel
menüsüne zengin meze çeşitleri
ve garnitürlerin eşlik edeceği bu

özel deneyim iki
hafta boyunca
devam
edecek. Cuma
ve cumartesi
günlerikeyif, gerçekleşecek
canlı müzik performansı
eşliğinde sürecek.

LEZZET DOLU BİR DENEYİM 

Karşıyaka’nın tanınmış iş insanlarından Şevki
Kahraman’ın oğlu Ali Ekin görkemli bir düğünle dünya
evine girdi. İnşaat mühendisi Ali Ekin Kahraman,
üniversitede öğrenci iken aynı üniversitede tanıştığı
İktisatçı Helin Altuntaş ile bin
600’e yakın davetlinin
katıldığı Buca Sahra
Sultan Exclusive’de
düzenlenen görkemli
bir düğünle ömür
boyu sürecek bir
mutluluğa adım attı.
Davetlilere çiğ köfte
ve mırra ikramı
yapıldı. Çift, balayı için
Bodrum’u tercih etti.
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KAHRAMAN VE ALTUNTAŞ
AİLELERİNİN MUTLU GÜNÜ
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Hizmette mükemmellik
anlayışıyla 2009 yılından itibaren
Doğuş Otomotiv ve Yüce Auto
Yetkili Satıcısı ve Servisi olarak
İzmir ve çevresindeki otomobil
tutkunlarına hizmet veren Vosmer
Otomotiv, Yeni Porsche Taycan
lansman etkinliğini Vosmer
Otomotiv Porsche showroomunda

düzenledi. Düzenlenen lansmana
Vosmer Yönetim Kurulu Başkanı
Rikardo Aliberti, Didem Aliberti,
#vosmer Yönetim Kurulu Üyesi
Süleyman Eryüksel ve Doğuş
Otomotiv Porsche Bölge
Yöneticisi Sercan Alpay’ın
yansıra İzmir’in iş ve cemiyet
hayatından isimler katıldı.
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Kara Harp Okulu’ndan
mezun olduktan sonra 1979-
2001 yılları arasında subaylık
yapan Halil Arda, emekli
olduktan sonra 2014 yılına
kadar çeşitli şirketlerde yurt dışı
görevlerinin yanı sıra genel
müdürlük görevinde bulundu.

Çalışma hayatını
noktaladıktan sonra müzik ve
sporla ilgilenen Arda, 2018'da
çıkan öğrenci affı ile 1975
yılında kazandığı İstanbul
Üniversitesi Diş Hekimliği
Fakültesi'ne kayıt oldu, 2019
yılında da EÜ Eczacılık
Fakültesi’ne geçiş yaptı.

Neredeyse torunları
yaşındaki sınıf arkadaşlarıyla 5
yıl eğitim alan Halil Arda,
başarıyla mezun oldu. anın
mutluluğunu yaşadı. Arda,
mezuniyet töreninde kep
giyerek diplomasına kavuştu.

Halil Arda, eşinin diş

hekimi, oğlunun da doktor
olmasından yola çıkarak, "ailede
bir de eczacı olsun"
düşüncesiyle eczacılık
öğrenimine başladığını söyledi.
Eczacılık fakültesinin
kazanması ve okuması zor bir
bölüm olduğunu, "Bu yaşta
yapılacak şey değil" diye
vazgeçirmeye çalışanlar çıktığını
ifade eden Arda, "Gençliğimde
bir defa okuyarak öğrendiğim
şeyleri belki 10 kez okumak
zorunda kaldım öğrenebilmek
için ama yılmadım. Not
ortalamam 4 üzerinden 3,37. Bu
inanılmaz keyifli bir duygu, çok
huzurluyum, çok mutluyum"
diye konuştu.

Arda, ailesinin kendisini çok
desteklediğini aktararak, şunları
kaydetti:

"Zaten okuyan bir aileyiz biz.
Yani çok da zorluk çekmedim
açıkçası. Sürekli bir destek

vardı. Beş yıl boyunca sınıf
arkadaşlarımdan, gençlerden
enerji aldım. Ben de onlara
tecrübelerimi verdim.
Gençlerle beraber olmak
biz yaşlılar için çok
önemli. Etrafınızdaki
5 kişiye bir bakın
onların ortalaması
sizsiniz"

Halil Arda,
okuldan ve
arkadaşlarından
ayrılacağı için
mezuniyet töreninde
sevinç ve burukluğu
bir arada yaşadığını
anlattı. Öğrenimini
sürdürmek istediğini
belirten Arda, gelecek yıl
tekrar üniversite sınavına
gireceğini, arkeoloji
alanında eğitim almak
istediğini sözlerine ekledi.
(AA)

Çorbacıda kanlı
HESAPLAŞMA!
Ödemiş’te Umurbey Mahallesi'ndeki
bir çorbacıda, aralarında husumet
bulunan M.G. ile S.Ç. (30) arasında
tartışma çıktı. Tartışmanın büyümesi
üzerine M.G. tabancayla S.Ç. ve
yanındaki kardeşi S.Ç'ye (26) ateş
açtı. Açılan ateş sonucu iki kardeş ile
olay sırasında çorbacıda bulunan
müşteri H.B. yaralandı. S.Ç. (30),
müdahaleye rağmen hayatını
kaybetti. H.B. ise müdahalenin
ardından İzmir Atatürk Eğitim ve
Araştırma Hastanesi'ne sevk edildi.
M.G, gözaltına alındı. (AA)

Devrilen kamyon
‘AZRAİL’İ OLDU
Urla Zeytinler Mahallesi'nde Gökhan
Nermanoğlu idaresindeki kamyon,
seyir halindeyken sürücüsünün
direksiyon hakimiyetini yitirmesi
sonucu devrildi. Sola devrilen
kamyonun içerisinde sıkışan
Nermanoğlu, itfaiye ekipleri
tarafından sıkıştığı yerden çıkartıldı.
Sağlık ekipleri tarafından yapılan
kontrolde, Gökhan Nermanoğlu'nun
hayatını kaybettiği belirlendi.
Kazayla ilgili başlatılan soruşturma
sürüyor. (AA)

Sokak kavgasında
silahlar konuştu
Kütahya'da 2 farklı motosiklet grubu
üyeleri arasında çıkan kavgada M.Ü.
(26) silahla bacağından yaralandı.
Eskişehir'den geldiği tespit edilen 3
şüpheliden 2'si yakalanırken, kavga
güvenlik kamerasına yansıdı.
Eskişehir'den geldiği belirlenen
şüphelilerden A.Ç.'nin yakalanması
için başlatılan çalışmalar sürerken,
yaralı M.Ü. ihbarla olay yerine gelen
sağlık ekiplerinin ilk müdahalesinin
ardından Kütahya Şehir
Hastanesi'nde tedavi altına alındı.
Kavga, bir iş yerinin kamerasına
yansıdı. (DHA)

Çeşme Germiyan Mahallesi'nde 50
hektar alanı küle çeviren yangının
başlama anları kameralara yansıdı.
Görüntülerde bir kişinin sigara izmaritini
otluk alana attığı ve yangının başladığı
görülüyor. İzmariti atan kişi yangını kendi
imkanlarıyla söndürmek istese de, alevler
bir anda kuvvetli rüzgarında etkisiyle
yayılıyor. Tüm bu anlar saniye saniye

kameralara yansıyor. Olayla ilgili terör
şüphesinin olmadığı, söz konusu yangını
çıkartan kişinin gözaltına alındığı
öğrenildi. Yine hobi bahçesinden çıkan
Menderes yangınıyla ilgili de, ilgili kişilerin
gözaltındaki işlemlerinin devam ettiği
belirtildi. Ayrıca, Menderes’te yaklaşık 150
hektar, Selçuk'ta ise 350 hektarlık bir alan
yangından zarar görmüştü. (İHA)

Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! Bir kıvılcım yetti! 

İzmir genelinde, bugün ve yarın için kuvvetli
rüzgar ve fırtına beklendiği uyarısı
yapılarak, dikkatli olunması istendi.
Meteoroloji 2. Bölge Müdürlüğü Tahmin
ve Erken Uyarı Merkezi İzmir genelinde
kuvvetli rüzgar ve kısa süreli fırtına
uyarısı yaptı. Açıklamada, İzmir il
genelinde bugün rüzgarın kuzey ve
kuzeydoğudan kuvvetli (50-70 km/s) ve
kısa süreli fırtına (80 km/saat) şeklinde
esmesi beklendiği bildirildi. Kuvvetli
rüzgar ve fırtınanın 18.00 itibariye etkisini
kaybetmesi beklendiği kaydedildi.
Açıklamada, fırtınayla ulaşımda
aksamalar, ağaç ve direk devrilmesi ile
çatı uçması gibi olumsuzluklara karşı
dikkatli ve tedbirli olunması istendi. (DHA)

Fırtına bugün de
ETKİLİ OLACAK 

1 Temmuz 2024 Pazartesi 3KENT-YAŞAM Editör: Hakan Serbest Tasarım: Serkan Önder
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Torbalı Ayrancılar Mahallesi,
korkunç bir patlamayla sarsıldı.
Barış Manço Caddesi'ndeki bir
dükkanda dün 15.00 sıralarında
patlama oldu. İhbar üzerine
adrese jandarma, sağlık, itfaiye
ve AFAD ekipleri sevk edildi.
Yaralılar, ambulanslarla çevre
hastanelere kaldırıldı. İzmir
Valisi Süleyman Elban, olay
yerinden yaptığı açıklamada
"Sanayi tipi tüp patladı.
Maalesef 4 vatandaşımız
yaşamını yitirdi. Şırdancıda
sanayi tipi tüpün patlaması
sonucu yaşanan bir olay. Tüpün
patladığı binada hasar var. Çok
sayıda yaralı var, durumu ağır
olanlar da var. 20 kişiyi
ekiplerimiz hastaneye kaldırdı.

Kendi imkanlarıyla gidenler de
olabilir. Kesin sayıyı biraz sonra
vereceğiz" dedi.

Torbalı Belediye Başkanı
Övünç Demir de, “Burada bir
dükkanda sanayi tipi tüpten bir
gaz kaçağından kaynaklı olduğu
söyleniyor. İnanılmaz derecede
zarar vermiş durumda binalara.
Gaz kaçağı diye konuşuluyordu
ama tüp olduğu söyleniyor şu
an yetkililer tarafından. 3 tane
kaybımız vardı, şimdi bir
kaybımız daha geldi 4 oldu
toplam kaybımız. Bir
dükkandan kaynaklandığı
söyleniyor. 20 civarında
yaralımız var. 2 tane daha ağır
yaralı olduğu bilgisi geldi bana"
ifadelerini kullandı. (İHA-DHA)

Ortalık savaş alanına döndü
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‘Halk istediği zaman
erken seçim olur’

‘Ormana giriş
daha sıkı

denetlenmeli’
Selçuk’ta çıkan orman yangını

rüzgârın da etkisiyle Kuşadası’na
sıçramıştı. Yangının yaşandığı
bölgeye giden CHP Aydın
Milletvekili Evrim Karakoz, “Şu
andan itibaren önceliğimiz, zarar
gören bölgelerin ve ormanlık
alanların doğal yapısına uygun
olarak yeniden ağaçlandırılması
olmalıdır” çağrısını yaptı.
Karakoz; “Ormanlık alanlarda
bir kıvılcımın faturası ağır oluyor.
Dolayısıyla bu yangınların bir
daha yaşanmaması ve orman
yangınları ile mücadelede daha
etkili olmak adına, erken uyarı
sistemleri mutlaka artırılmalı ve
güçlendirilmelidir. Yangın
eğitimlerinin artırılması ve hatta
bu tür felaketlerin tekrar
yaşanmaması adına ormanlık
alanlar ve milli parklar sıkı
gözetim ve denetim altına
alınmalıdır. Çok riskli bölgelerde
ise ormanlık alanlara giriş
çıkışların Eylül ayı sonlarına
kadar sıkı bir şekilde
denetlenmesi gerektiğini”
söyledi. (Haber Merkezi)

CHP Parti Sözcüsü, Genel Başkan
Yardımcısı, İzmir Milletvekili Deniz Yücel,
Manisa İl Danışma Kurulu toplantısında
gündemi değerlendirdi. Yücel, “Bir erken seçim
tartışması sürüp gidiyor. Ben hep şunu
söylüyorum. 3 ay önce seçimden çıktık. İnsanlar
belediye başkanı seçti, belediye meclis üyelerini
seçti. Yani yerel yöneticileri seçti. Şimdi o yeni
seçilen belediye başkanlarının hizmet etme
zamanı. Bugün erken seçimi konuşmuyoruz ama
belki seneye ciddi ciddi konuşacağız. Bizim
milletvekili sayımız erken seçime götürmeye
yetmiyor. Ama bu şekilde yönetmeye devam
ederlerse halk buna dayanamaz. Erken seçim
halk istediği zaman olur” dedi. Cumhuriyet Halk
Partisi’nin sokağın sesini dinlediğine vurgu
yapan Yücel, konuşmasında 31 Mart
seçimlerindeki başarının mimarının da Özgür
Özel olduğunu ifade etti. Yücel; “Siyaseti doğru
okumak lazım. Sokağa rağmen siyaset yapılmaz.
Biz ne yaptık sokağın sesini dinledik. Sosyolojiye
rağmen siyaset yapılmaz. Biz ne yaptık,
sosyolojiye uygun doğru siyaset ürettik. Elbette
bu başarıda herkesin payı var. Hayat pahalılığı
altında ezilen emeklilerin, asgari ücretlilerin,
işçinin, emekçinin, çiftçinin, esnafın payı var.
Kadınların, gençlerin payı var. Örgütlerimizin

payı var. 2019’da göreve gelen ve birer başarı
hikâyesi yazan belediye başkanlarımızın payı var.
Ama bu başarının bir de mimarı var. İttifaksız
girdiğimiz bu tarihi seçimde gençliğiyle,
enerjisiyle, heyecanıyla, motivasyonuyla bu
başarıyı ilmek ilmek ören Genel Başkanımız
Sayın Özgür Özel bu başarının mimarıdır.
Bugün Manisa’da ilk kez Cumhuriyet Halk

Partili bir Büyükşehir Belediye başkanı var.
Böyle yüksek bir oy oranıyla Manisa Büyükşehir
Belediye başkanı seçilen Ferdi Zeyrek’i
kutluyorum. Bugün Manisa’da 17 ilçenin 14’ünü
Cumhuriyet Halk Partisi yönetiyor. Yeni seçilen
tüm belediye başkanlarımızı, belediye meclis
üyelerimizi kutluyorum” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

CHP İzmir Milletvekili Ednan
Arslan, asgari ücrete zam
yapmayan, 10 bin TL sefalet
ücretine mahkûm edilen
emekliye refah payı vermeyen
iktidarın, bugün elektriğe yüzde
38 zam yapmasına sert tepki
gösterdi. Arslan, “Enflasyon
karşısında 6 ayda kuşa dönen
maaşlar yine sabit kalacak ancak
giderler artacak. Elektriğe
yapılan bu zamla birlikte iğneden
ipliğe her şeye bir kez daha zam
gelecek. Dağıtım şirketlerine
daha fazla kaynak
aktarmak için
elektriğe zam
yapıyor,
vatandaşın
omzuna yeni
yükler
bindiriyor.
Dar gelirli
vatandaşların
eve ekmek
götürmesi daha
da zorlaşacak”
dedi. 

EPDK’nın enerji
enflasyonu ve piyasa takas
fiyatları gerilediğinde vatandaşın
faturasına indirim yapmak yerine
dağıtım şirketlerinin vatandaştan
tahsil ettiği dağıtım bedelini
artırdığını hatırlatan Arslan,
EPDK’nın vatandaşı değil

dağıtım
şirketlerini
koruduğunu
kaydetti.

Arslan, enerji
fiyatları düşse

de çıksa da
kazananın dağıtım

şirketleri, kaybedenin
ise vatandaş olduğunu

bildirdi. İktidarın ve EPDK'nın
tek derdinin şirketler olduğunu
ileri süren Arslan, “Enerji
fiyatları düştüğünde vatandaşa
indirim yapmayanlar bu kez
enerji bedeline göstermelik zam
yaparak dağıtım şirketlerinin

cebine aktarılan milyarları
gizleyemeye çalışıyor. 2023
yılında dağıtım bedeline yapılan
zamlar ile bu şirketlerin cebine
giren fazladan para 108 milyar
TL. Buna karşılık dağıtım
şirketleri ise gerekli yatırımları
yapmıyor, dağıtım hatlarını
yenilemiyor, vatandaşlarımızı
kalitesiz ve sürekli kesilen bir
hizmete mahkum ediyor. İktidar
ise her fırsatta bu yandaş
şirketleri ödüllendiriyor. 

Adeta enerji alt yapımız
vatandaşa değil şirketlere
çalışıyor”  iddiasında bulundu.
(Haber Merkezi)

Son yerel seçimde Cumhuriyet Halk Partisi’nin başarısının mimarının Genel Başkan Özel
olduğunu söyleyen İzmir Milletvekili Deniz Yücel, erken seçim iddialarını değerlendirdi

Zafer Partisi İzmir İl Başkanı Naşit Birgüvi
İZSU Genel Kurul Toplantısı sonrası 0-4
metreküp dışında kalan su ücretlerine 1
Temmuz 2024 tarihinden itibaren geçerli
olacak şekilde yüzde 45 zam yapılmasına
sert tepki gösterdi. Halihazırda Türkiye’nin
en pahalı suyunu tüketen İzmirlilerin bu
zamla beraber aile bütçelerindeki  açığın
daha da büyüyeceğini, zammın acilen iptal
edilmesi gerektiğini ifade etti. Cemil
Tugay’ın adaylığı süresince su ücretlerini
düşüreceğini vadettiğini hatırlatan Birgüvi,
kendisinin İzmirlilere verdiği hiçbir sözü
tutmadığı gibi bu sözünü de tutmadığını
iddia etti.  (Haber Merkezi)

‘Foça halkından
acil özür dileyin!’

Naşit Birgüvi’den
su zammına tepki
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Göçlerin
toplumsal,
ekonomik
ve siyasi
etkileri!

Türkiye’ye dünyanın her ülkesinden göç
edenler, mülteciler, tam bir göçebe hayatı
yaşanmaya başlayan ülke haline gelmeye
başladı. Kimisi Avrupa ülkelerine kaçmak
için Türkiye’nin batı kıyılarını köprü ve
kaçmak için istasyon gibi kullanıyor. Polis,
jandarma, sahil güvenlik, yakalamakla
bitiremiyor.

Tüm dünyada göçlerin yarattığı
toplumsal, siyasi ve ekonomik sorunlar
görülmektedir. Dünyadaki göç hareketleri,
yaşadıkları coğrafyalardaki koşullara bağlı
olarak genellikle doğudan batıya doğru
olmak üzere farklı bölgelerden de batıya
göç edildiği görülmektedir.

Plansız nüfus hareketlerinin ülkelerde
yarattığı temel sorunlar, demografik
yapının bozulmasıyla ülkedeki kültür, ucuz
iş gücü, güvenlik sorunları ve zaman içinde
yurttaşlık kazanılması durumunda genel
yapının göç ettikleri coğrafyalardaki inanç
ve kültürlerinin baskın şekillenmesi
sonucunda  ortak kültür yerine, ayrılıkçı ve
farklı toplulukların oluşması, ülkenin kendi
toplumunun yerine geçen bir sorunlar
oluşturmaktadır.

Göç alan ülkelerdeki ekonomik sorunlar,
plansızlık nedeniyle ülke çapındaki fiziksel
ve imar planlarının gelişiminde doğal
olmayan sonuçlar doğurmakta ve bunun
sonucunda betonlaşma artmakta, yaşam
koşulları derinleşmektedir. Yüksek nüfus,
hava kirliliği, araç ve bina yoğunluğu gibi
sorunlar da ortaya çıkmaktadır. Bu durum,
halkın ihtiyaçlarını karşılamada yetersiz
kalan eğitim, sağlık gibi hizmetlerin ortaya
çıkmasına neden olmaktadır. 

İnsani açıdan dünyadaki göçlerin
savaşlar, ekonomik nedenler, insan hakları
gibi temel sorunların yaratıldığını bilip
insani açıdan da bu konunun dünyadaki
adil gelir dağılımı, insan hakları ve benzer
konuların zor olduğu bölgelerdeki göçlerin
21. yüzyılda başka ülke halklarının sorunu
haline gelmesi ve bunların yönetilmesi tüm
dünyada kimlikçilik ve ırkçılık anlamındaki
düşüncelerin etkinliği ve siyasi
temsilcilerinin ülkeleri yönetmelerini
zorlaşmaktadır.

Emperyal güçlerin dünya üzerindeki
sömürü ve dünyayı pay etme hevesleri
açlık, yoksulluk ve insan hakları eksikliğini
de birlikte getirmiştir. Bunun sonuçlarında
da bugün dünyada yaşananlar bu şekilde
devam etmesi halinde dünyadaki göç
hareketleri, yoksulların ekonomi olarak
daha etkili olan ülkelere, insan hakları ve
savaş noktasında sorun yaşayan ülkelerin
hakları da daha güvenli ülkelere hayatları
pahasına göç ettikleri görülmektedir. Bu
süreç insanlık için zor günleri beraberinde
getirmektedir.

Dünya çapında yaşanan göç hareketleri,
hem göç eden toplumları hem de göç alan
toplumları toplumsal, ekonomik ve siyasi
açıdan derin etkilemektedir. Bu hareketler,
birçok ülkenin demografik yapısını
değiştirirken, ekonomik dengeleri
sarsmakta ve siyasi arenada yeni
dinamiklere yol açmaktadır. Ancak, göçün
insanların yaşamlarını zorlayıcı
nedenlerden kaynaklandığı, özellikle
yoksulluk ve insan hakları gibi faktörlerin
etkisinin göz ardı edilmemesi
gerekmektedir.

Batı dünyası, sadece göçmenlerin
yaşadığı zorluklara değil, aynı zamanda
onların da ülkelerinde insanca yaşama
hakkına kavuşmaları, savaşların
durdurulması insan yaşamına saygı
gösterilmesi gerektiğine inanıyorum. 

Uluslararası toplum olarak, daha insancıl
ve adil bir göç politikası geliştirmek için
evrensel normlara uygun politikalar
oluşturulmalıdır. Ancak bu şekilde, göç
hareketlerinin getirdiği zorlukları aza
indirilmesi ve İnsanca yaşanabilir bir dünya
düzeni sağlanması şarttır.

DABAKAN

PİRİNCİNTAŞLARI
VAHAPvdabakan@gmail.com

Naşit
Birgüvi 

Foça Belediyesi AK Parti Grup Başkanvekili Hüsnü
Boztepe, Belediye Başkanı CHP'li Saniye Bora Fıçı'nın
yeğeni ve şoförünün karıştığı kavganın ardından
yapılan açıklamalara tepki gösterdi. Boztepe,
"Cumhur İttifakı olarak biz tartışma ve kavganın tarafı
değiliz. Sayın başkan gece yarısına kadar neden
emniyette beklemiş, onu anlatmalıdır. Gerçek olay
varken ve herşey ortadayken Foçalıları dedikoducu,
olmayan şeyleri üreten insanlar olarak itham etmek
bir belediye başkanına yakışmamıştır. Derhal Foça
halkından özür dilemelidir. Son günlerde ilçede
oluşan sivil toplum kuruluşları refleksleri, basın
açıklamaları ve halkın değerlendirmeleri gibi
konularda gerginlik çıkartan başkanı sağduyuya
davet ediyoruz” dedi. (Haber Merkezi)
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Boztepe

Deniz
Yücel

‘Enerji altyapımız 
şirketlere çalışıyor’
CHP İzmir Milletvekili Arslan, EPDK’nın bugünden itibaren elektriğe yaptığı yüzde
38 zammı eleştirdi; faturaların çoğunun şirketlere aktarılacağını iddia etti

Ednan 
Arslan
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İzmir, hafta sonu 
ALEV ALEV YANDI
Menderes, Selçuk, Tire, Çeşme, Urla, Torbalı ve Menemen’deki orman yangınları
yüreğimizi dağladı. Evler ve otellerin yanı sıra bir barınaktaki köpekler tahliye edildi

Menderes, Selçuk, Torbalı, Menemen ve
Tire’de ormanlık alanlarda, Çeşme’de
makilik alanda, Urla'da otoyol kenarında bir
anda alevler yükseldi. Yangınlara havadan ve
karadan müdahale edildi. 

MENDERES
Menderes’in kırsal Çamönü ile Şaşal

mahallelerinin üst kısmındaki orman
yangında alevler bir eve sıçradı. Evde hasar
oluşurken bazı vatandaşlar da evlerinin
çatısına su tutdu. Alevlerin yaklaştığı kırsal
Çamönü Mahallesi'nde, bazı evlerde yaşayan
vatandaşların tedbir amaçlı tahliye edildi.
Milli Savunma Bakanlığı'nca (MSB),
Menderes’teki orman yangınını söndürme
çalışmalarına rezerv güç kapsamında 5
askeri helikopter gönderildi.

SELÇUK
Selçuk - Aydın Kuşadası Karayolu

Pamucak mevkisindeki ormanlık alanda
yangın çıktı. İzmir Orman Bölge
Müdürlüğü’ne bağlı 4 uçak, 5 helikopter, 18
arazöz, 5 su ikmal aracı ve 5 dozer yangına
müdahale etti. Rüzgarın da etkisiyle
Kuşadası yönüne ilerleyen yangın nedeniyle
Bayraklıdede Mahallesi'nde bulunan 2 otel
ve evler ile Pamucak bölgesindeki bir otel
tahliye edildi. Selçuk Belediyesine ait hayvan
barınağı boşaltıldı. Buradaki hayvanlar,
İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
barınaklarına gönderildi.

TİRE
Tire’nin Hasançavuşlar Mahallesi

Mersindere mevkisindeki ormanlık ve
makilik alanda yangın çıktı. Orman Bölge
Müdürlüğü ve itfaiye ekiplerinin müdahale
ettiğ çalışmalara Tire Kaymakamı Vural
Karagül ile Belediye Başkanı Hayati
Okuroğlu da katıldı. 

ÇEŞME
Germiyan Mahallesi'ndeki makilik alanda

yangın çıktı. İzmir Orman Bölge
Müdürlüğüne bağlı 1 uçak, 1 helikopter, 7
arazöz ve 1 su ikmal aracı söndürme
çalışmalarına katıldı. 

URLA
Urla’da İzmir-Çeşme Otoyolu kenarındaki

otluk alanda yangın çıktı. Ekiplerin müdale
ettiği yangın nedeniyle otoyol bir süreliğine
trafiğe kapatıldı. 

TORBALI
Torbalı’nın Karakızlar Mahallesi'ndeki

ormanlık alanda yangın çıktı. Orman Bölge
Müdürlüğü’ne ait 2 helikopter, 10 arazöz, 2
su ikmal aracı ve 2 dozer söndürme
çalışmalarına katıldı. Menemen’in ormanlık
alanında da çıkan yangına müdahale
edildi. Yetkililerden alınan bilgiye
göre, kentin 7 ilçesinde 16
yangına müdahale edildi.
Soğutma çalışmalarının
ardından orman
yangınlarındaki bilanço
net olarak ortaya
çıkacak. 

Tarım ve Orman

Bakanı İbrahim Yumaklı, Menderes ve
Çeşme'deki yangınlarla ilgili gözaltıların
olduğunu, Çeşme’deki yangının sigara
izmaritinden çıktığının belirlendiğini söyledi.
Gelecek hafta Ege Bölgesi için çok yoğun ve
şiddetli rüzgar uyarısının yapıldığını aktaran
Yumaklı, hava sıcaklıklarının da yükseldiğini,
herkesin olabilecek felaketlere karşı duyarlı
olması gerektiğini ifade etti.

Yangın söndürme çalışmalarını yerinde
incelemek üzere Pamucak’a giden İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay,
orman yangını nedeniyle tedirginlik yaşayan
ve yol kenarında bekleyen yurttaşlarla
görüştü. Başkan Tugay ile birlikte bölgeye
ilçe belediye başkanlarıdan da katılım
sağlayanlar oldu.    

‘YANGINLAR İNSAN KAYNAKLI’
Yangınların çıkış nedeni ve

söndürülememesinin suçunu kimsenin
kabullenmediğine dikkati çeken Türkiye
Ormancılar Derneği Yangın Koordinatörü
yüksek orman mühendisi Vehbi Tutmaz,
“Mega yangınlarda iklim krizlerinden çöl
sıcaklarına kadar her şey potansiyel suçlu
gösterilir. Kabahat döner dolaşır cam
parçasına yüklenir. Ya da faili meçhule
dönüşür. Birçok kişi ve kurum, yangınların
neden olduğu zarar ve kayıplardan sorumlu
tutulmaktan kaçınmak için suçlamaları
başkalarına yönlendirebilir. Bu, maddi
tazminatlar, itibar kaybı ve yasal
sorumluluklar gibi olumsuz sonuçlardan
kaçınma çabasının bir sonucudur. Bu süreçte
oluşan kamuoyu baskısı, yetkilileri ve
kurumları hızlıca suçlu arayışına itebilir.
Yangınların yüzde 99’u insan kaynaklıdır.
Buna başka günah keçisi aramaya gerek yok.
Dünya genelinde de benzer bir durum söz
konusudur. ABD’de yıllara göre  genellikle
yüzde 85 ila yüzde 90 arasında değişir.
Piknikçiler, kampçılar ve sigara içenlerin
dikkatsiz davranışları, anız yakma gibi
kontrolsüz tarımsal uygulamalar, bozuk
veya bakımsız elektrik hatlarından çıkan
kıvılcımlar, arazi kazanımı veya sigorta
dolandırıcılığı gibi amaçlarla kasıtlı çıkarılan
yangınlar var. Şu dönemde köylüler, arıcılar,
avcılar, gezi grupları, piknikçiler ve bilimsel
çalışma yapanlar ne kadar orman içine
girerse yangın çıkarma sebepleri o oranda
artıyor. Yüzde 4 oranında enerji nakil
hatlarından çıkan yangınlar geniş alanları
küle çeviriyor” dedi.

ATOM BOMBASI ETKİSİ
İngiliz tipi yangınla

mücadelenin Türkiye için
yanlış olduğunu belirten

yüksek orman mühendisi
Vehbi Tutmaz,
“İngiltere çıkan orman
yangınlarına
müdahale eder.
Yangın çıkmamasına

yönelik öncü tedbirler önceliği değildir.
Bizim ülkemizde yangından sonra
söndürmeye yönelik yaklaşım ağır basıyor. 4
saatlik mega bir orman yangınında Hiroşima
ve Nagazaki'ye atılan atom bombası kadar
bir enerji ortaya çıkıyor. Böylesi bir durumda
yüzlerce uçağınız helikopteriniz olsa ne olur.
İngiliz tipi yangınla mücadeleden Akdeniz
tipi yaklaşıma geçmemiz gerekir. Akdeniz
tipi yaklaşımda yangın çıkmadan önleyici
tedbirler ağırlıktadır. Ormanlık alanların
yangın riski taşıyan bölgeleri belirlenmeli ve
bu alanlar için özel yönetim planları
oluşturulmalıdır. Yangınları erken tespit
etmek için duman dedektörleri, yangın
kuleleri ve uzaktan algılama sistemleri
kullanılmalıdır. Ormanlık alanlarda ateş
yakma, piknik yapma ve tarım faaliyetleri
gibi yangın riski taşıyan etkinlikler sıkı bir
şekilde denetlenmeli ve kontrol edilmelidir.
Ormanlık alanlarda yangının yayılmasını
önlemek için yangın şeritleri oluşturulmalı
ve orman yolları düzenli olarak bakıma
alınmalıdır. Orman tabanındaki kuru yaprak,
dal ve diğer yanıcı maddeler düzenli olarak
temizlenmelidir. Yangınların erken tespit
edilmesi ve izlenmesi için dronlar ve uydu
takip sistemleri kullanılabilir” ifadelerini
kullandı.

KOORDİNASYON ŞART
Acil müdahale gerektiren yangınlarda

koordinasyon eksikliğine dikkati çeken
yüksek orman mühendisi Vehbi Tutmaz,
“Orman yangınları ve diğer yangınlar
genellikle hızlı ve etkili müdahale gerektiren
acil durumlar. Ancak, bu tür olaylarda
zaman zaman ciddi koordinasyon eksikliği
yaşanabiliyor. Birden fazla kurumun ve
ekibin müdahale ettiği yangınlarda, yetki ve
sorumlulukların net bir şekilde
belirlenmemesi, koordinasyon sorunlarına
neden olabiliyor. İletişimsizlik müdahale
sürecini yavaşlatabiliyor. Sorunun çözümü
düzenli eğitimler, yeterli kaynak temini,
gelişmiş iletişim sistemleri ve kapsamlı
yangın planları ile sağlanabilir” diye
konuştu.

BAŞI KÜÇÜKKEN EZİLİR
Toplumun orman yangınları konusunda

bilinçlendirilmesi gerektiğine vurgu yapan
Türkiye Ormancılar Derneği Yangın
Koordinatörü yüksek orman mühendisi
Vehbi Tutmaz, “Hiç yangın çıkmaması veya
büyümeden söndürülmesi için toplumun
bilinçlendirilmesi gerekir. Oluşacak
tehlikeler ile önleme yöntemleri, kamu
hizmeti duyuruları, eğitim programları ve
okullarda verilen derslerle sağlanabilir.
Orman yangınlarıyla mücadele ekiplerine ve
gönüllülere yönelik düzenli eğitim
programları düzenlenmelidir. Yerel
toplulukların yangınla mücadeleye katılımı
teşvik edilmeli ve gönüllü yangın söndürme
ekipleri oluşturulmalıdır. Merkezi ve yerel

yönetimler, sivil toplum kuruluşları ve diğer
ilgili kurumlar arasında iş birliği
yapılmalıdır” dedi. 

NEDEN KAPATILDI?
Dünya standartlarının çok üzerinde eğitim

verecek bir kurum inşa edilmesinden sonra
bir üniversiteye devredilmesine anlam
veremediklerini belirten Tutmaz, “Buca
Tınaztepe’de dünya standartlarının çok
üzerinde yangınla mücadele eğitimi verecek
bir tesis inşasına 2015’li yıllarda başlandı.
Bu tesislerde yangın eğitim simülatörleri
kullanılarak, farklı alev yükseklikleri ve
yayılma özellikleri ile gerçekçi yangın
senaryoları oluşturulacaktır. Duman, ses ve
ışık efektleri ile desteklenerek katılımcıların
yangınla mücadele becerilerini geliştirmeyi
hedefliyorduk. Eğitimler, çeşitli çevre
koşullarında ve zorluk seviyelerinde
düzenlenecekti. Bu da gerek profesyonel
söndürme ekipleri gerekse gönüllülerin ağır
şartlar altında tepki süresini ölçme ve
geliştirme imkanı sağlanacaktı. Yangın
söndürme mücadelesinde görev alan tüm
paydaşlar önemli eğitim süreçlerinden
geçirilecektir. Tesisin yapımı bitti.
Üniversiteye farklı bir alan için devredildi.
Çok yazık oldu” şeklinde konuştu. 
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Türkiye'de Elektronik Belge
Yönetim Sistemi'ne (EBYS) geçen
ilk yerel yönetimler arasında yer
alan Bornova Belediyesi, dijital
dönüşümdeki öncülüğünü
sürdürüyor. Emlak ve İstimlak
Müdürlüğü, Bornova Belediyesi

tarafından satın alınacak veya
satılacak gayrimenkullerin fiyatını
belirlemek için yapay zeka
kullanmaya başladı.  Bornova
Belediyesi Emlak ve İstimlak
Müdürlüğü'nde, gayrimenkul ve
kamulaştırma bedel tespiti
aşamasında kullanılan yapay zeka,
çeşitli veri merkezlerinden, emlakçı
sitelerinden ve piyasa verilerinden
yararlanarak değerleme yapıyor.
Uzman personelin inceleme ve
çapraz sorgulamalarının ardından,
belediye tarafından ilan edilecek
fiyat belirleniyor. (Haber Merkezi)

KONAK’TA METRUK BİNALAR YIKILIYOR
Konak Belediyesi Fen İşleri

Müdürlüğüne bağlı yıkım ekipleri,
Duatepe ve Murat Mahallelerindeki
iki metruk binanın yıkımını
gerçekleştirdi. Hem sağlık hem de
güvenlik açısından büyük tehlike
oluşturan binaların yıkım
çalışmasına Konak Belediye
Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu,
Konak İlçe Emniyet Müdürü
Mehmet Balıkçıoğlu, belediye
bürokratları ve yıkımların
gerçekleştiği mahallelerin
muhtarları katıldı. Bürokratları ve
teknik ekibiyle birlikte yıkım
çalışmasını yerinde takip eden

Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, ilçedeki metruk
binaları yıkmakta kararlı olduklarını
dile getirdi. Başkan Mutlu, verdiği
demeçte “Konak’ta metruk
binaların hepsini yıkmaya kararlıyız.
Bugün ilk metruk binamızı yıkarak,
Konak’ı güzelleştirmenin ilk
adımlarını atıyoruz. Metruk binalar
hem kent estetiği açısından hem
kent suçlarına yataklık yapması
açısından bizim için tehlikeli yerler.
Daha güzel, daha sağlıklı, daha
güvenli bir Konak için çalışmaya
devam” ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

Kent genelindeki sorun ve
ihtiyaçlara çözüm sağlamak
amacıyla fiziki yenileme
hizmetlerini yoğunlaştıran
Karşıyaka Belediyesi, Girne
Kültürpark’ta ve aynı alanda
bulunan Girne Yeraltı Otoparkı’nda
kapsamlı bakım ve onarım
çalışmaları yaptı. 

Belediye Park ve Bahçeler
Müdürlüğü, Fen İşleri Müdürlüğü
ve Ulaşım Müdürlüğü ekiplerinin iş
birliğinde yürütülen çalışmalar
kapsamında park içindeki koşu ve

yürüyüş yolunun bozulan kısımları
onarıldı, asfalt yama yapıldı.
Çocuklardan yoğun ilgi gören oyun
alanının zemini onarıldı, oyun
aletleri boyandı. Parkın genelinde
peyzaj çalışmaları gerçekleştirildi.  

YENİDEN HİZMETTE
Abone ve günlük kullanımlar için

hizmet veren Girne Yeraltı
Otoparkı’nın da giriş kısmı
yenilendi. Zamanla yıpranan giriş
rampasına beton yol yapıldı, ayrıca
otopark girişi çitler yardımıyla

park bölümünden ayrıldı. Otopark
alanının iç kısmı tamamen
boyanarak yenilendi. Yer altında
95 araç kapasitesi olan otoparkın
yer üstünde bulunan girişine ilave
18 araçlık park yeri kazandırıldı ve
toplam kapasite 113 araca
çıkarıldı.

Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal, “Sosyal projelerin
yanı sıra fiziki hizmetlerimizle de
kent yaşamını iyileştirmek için
çalışmaya devam edeceğiz” diye
konuştu. (Haber Merkezi)
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Kutlama programı,
Mustafa Kemal Paşa
Caddesi’nden Cumhuriyet
Meydanı’na kalabalık ve
coşkulu bir kortej yürüyüşü ile
başlarken, Atatürk Anıtı’na
çelenklerin sunulması ve diğer
etkinliklerle devam etti. Urla
Belediye Başkanı Yüksek
Mimar Selçuk Balkan günün
anlam ve önemini belirten
konuşmasında; "Bugün, Urla
tarihinin en anlamlı ve en
onurlu günlerinden biridir.
Bugün bu kadim topraklara;
Laik, demokratik, sosyal bir
hukuk devleti olan Türkiye
Cumhuriyeti’ni kuran Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün
ayak bastığı gündür. Bugün,
orduları denize döken,
dünyanın en büyük
kahramanlık destanını
yazdıran liderin ziyaretiyle
Urla’yı onurlandırdığı
gündür” ifadelerini kullandı.

ASRIN LİDERİ
Bizler bugün hala onun

devrimleriyle aydınlanıyor,
öğretileriyle yolumuzu
çiziyoruz diyen Balkan
konuşmasının devamında
“Türkiye Cumhuriyetinin
kuruluş değerlerine sahip
çıkıyor, ülkemizin
bağımsızlığı, huzuru, birlik ve
beraberliği için ne pahasına

olursa olsun kanımızın son
damlasına kadar varlığımızı
ortaya koyuyoruz. Urla’nın
belediye başkanı olarak her
daim onun izinden yürüyüp,
adil, hakkaniyetli bir hizmet
anlayışı benimsedik. İlçemize
daha modern, daha
yaşanabilir, daha kaliteli bir
yaşam sunmak için
çalışıyoruz. Yokluktan gelip
ülke borç batağındayken
hiçbir yardım almadan 46
fabrika kuran, savaştan çıkmış
yoksullaşan köylülere milletin
efendisidir deyip reformlar
yapan ülkeyi Demirağlarla
ören, limanları ve tersaneleri
yabancıların elinden satın
alan, bankalar kuran, kendi
uçağını yapan, eğitim
seferberliğiyle eğitimi ve
kültürü köylere ulaştıran,
kısacası Türkiye’nin büyük bir
diriliş yaşamasını sağlayan
Atamın azmini örnek alarak,
Urla’nın refahı için elimizden
gelen tüm çabayı gösteriyoruz.
30 Haziran 1926 yılında
Urlamızı şereflendiren tek
Başkomutanımız Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ü,
tüm aziz şehitlerimizi ve
kahraman gazilerimizi büyük
bir minnet ve şükranla anıyor,
hepinize sevgi ve saygılarımı
sunuyorum” dedi. 
(Haber Merkezi)

Ulu önder 98 yıl 
önce Urla’daydı

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Bornova Belediyesi
dijital dönüşüyor

Buca Belediyesi, LGS sonuçlarının
açıklanmasının ardından
gerçekleşecek tercih döneminde
öğrencilerin ve ailelerin destekçisi
olacak.Buca Belediyesi, 1-12
Temmuz tarihleri arasında LGS

Tercih Günleri düzenleyerek
öğrencilere ücretsiz danışmanlık
hizmeti verecek. LGS Tercih
Günleri, 1- 12 Temmuz tarihleri
arasında Barış Mahallesi’ndeki
Buca Belediyesi Aziz Nesin Bilgi
Eğitim Merkezi’nde uzman
eğitmenler aracılığıyla
gerçekleştirilecek. 09.30 ila 18.30
saatlerinde verilecek hizmetten
faydalanmak isteyen öğrencilerin
439 10 10 numaralı telefon
hattından randevu almaları yeterli
olacak. (Haber Merkezi)
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Güzelbahçe’de
hizmet hamlesi
Güzelbahçe Belediye Başkanı
Mustafa Günay,  özellikle yeni
yerleşim alanı olarak her geçen gün
tercih edilen Güzelbahçe Yelki
Mahallesi’ yaşanan altyapı sorunlarını
ve derelerin ıslahı için İZSU ve
Güzelbahçe Belediyesi çözümü için
harekete geçti. Hafta sonu İzmir
Büyükşehir Belediyesi İZSU Genel
Müdürü Gürkan Erdoğan ve ekibi ile
kapsamlı bir toplantı yapan Başkan
Günay, teknik ekiple birlikte sahada
incelemelerde bulundu. Yelki Adnan
Menderes Caddesi ile başlayan saha
incelemesi, 2536 sokak yağmur suyu
kanalı, Çamlı Mahallesi Yeni Dört
Mevsim Sitesi ve Yelki Günbatımı
Sitesi içme suyu sorunları ile ilgili
incelemelerde bulunuldu. 
(Haber Merkezi)

Altyapıya
özel önem

Yağmur suları
yeşile can suyu
Kuşadası’nda ‘Lütfi Suyolcu Kent
Meydanı ve Yaşam Merkezi’,
bünyesinde barındıracağı yağmur
suyu hasadı sistemiyle ilçede yeşile
can suyu olacak. Bu kapsamda Kent
Meydanı’ndaki çatı oluklarından ve
yüzeylerden toplanan yağmur suları,
bir sarnıçta biriktirilerek yeşil alanlar
için kullanılacak. Belediye Başkanı
Ömer Günel, kentin sahip olduğu
doğal kaynakları verimli kullanmak,
yağmur sularının neden olduğu
taşkınların önüne geçmek ve
kuraklıkla mücadele etmek amacıyla
bir süre önce yağmur suyu hasadı
projesini başlattıklarını açıkladı.
(Haber Merkezi)
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Narlıdere Belediye Başkanı Erman
Uzun, İzmir su ve Kanalizasyon
İdaresi (İZSU) Genel Müdürü Gürkan
Erdoğan ve ekibi ile bir araya geldi.
İZSU heyetiyle kapsamlı bir toplantı
yapan Başkan Erman Uzun, daha
sonra İZSU Genel Müdürü Gürkan
Erdoğan ile birlikte saha ziyaretleri
gerçekleştirdi. Sahilevleri’nde
İZSU’nun yaptığı altyapı çalışmalarını
yerinde inceleyen Başkan Erman
Uzun ve Gürkan Erdoğan, dere
yataklarının ıslahı, aşırı ve şiddetli
yağışlara karşı alınacak önlemler ile
insan ve çevre sağlığını koruyacak
tedbirleri görüştü. (Haber Merkezi)

Cumhuriyetimizin kurucusu Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün Urla’yı
ziyaretinin 98. yıldönümü düzenlenen kortej yürüyüşü ve törenle kutlandı
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İZSU Genel
Müdürlüğü Karabağlar
Şantiyesi’nde gerçeği
aratmayan yangın
tatbikatı düzenlendi. İş
Sağlığı ve Güvenliği
Kanunu’nun ilgili
yönetmeliği uyarınca
rutin olarak
gerçekleştirilen tatbikatta
İzmir Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Dairesi
Başkanlığı’na bağlı çok
sayıda personel ve iki
itfaiye aracı hazır
bulundu. Tatbikatta
çeşitli kurtarma ve tahliye
uygulamaları yapıldı.
Senaryo gereği İZSU
Karabağlar Şantiyesi’nde
iş sağlığı ve güvenliği
ekipmanlarının olduğu
ambarda mahsur iki

personel çıkan yangından
bir dakika gibi kısa bir
sürede kurtarıldı. 

KURTARMA
Bir itfaiye personeli

tarafından merdivenli
arazöz yardımıyla ile
başarılı bir şekilde
binanın dışında hazır
bekleyen acil müdahale
ekiplerine ulaştırıldı.
İzmir Büyükşehir
Belediyesi İtfaiye Dairesi
tarafından afet
durumlarında hızlı ve
etkili müdahalenin önemi
vurgulandı. Personelin ve
vatandaşların afet ve acil
durumlara karşı hazırlıklı
olmasının hayati önemine
değinildi.
(Haber Merkezi)
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Elektrikli araç sayısı her geçen gün artarken
Bornova Belediyesi, şarj istasyonlarıyla
Bornovalıların enerji ihtiyacını
karşılamalarını kolaylaştırmak için
harekete geçti. İlk etapta Bornova

genelinde 50 noktada şarj ünitesi
kurulması için teknik çalışmaya ve ilgili
kurumlarla görüşmelere başlandı.
Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki,
toplumun değişen ihtiyaçlarına göre

altyapı yatırımlarını yapmanın
önemine dikkat çekerek,
“Elektrikli araçların kullanımı
ülkemizde giderek artıyor.
Vatandaşlarımız da bizden şarj
istasyonlarının kurulması
konusunda destek istedi.
Bornova Belediyesi olarak
hemen hazırlıklarımızı yaptık.
En kısa süre içinde pek çok
noktada şarj istasyonları
hizmet vermeye başlayacak”
dedi. (Haber Merkezi)

Bornova’ya 50 şarj istasyonu
Karşıyaka Belediyesi, çocuk ve gençlerin

tatil dönemini sporla ve nitelikli
aktiviteler ile değerlendirmesini
sağlamak amacıyla ‘Yaz Spor Okulları’nı
açtı. Belediye Spor İşleri Müdürlüğü
koordinasyonunda 24 Haziran itibarıyla
başlayan eğitimler kapsamında voleybol,
atletizm, temel hareket eğitimi, masa
tenisi, jimnastik, okçuluk, yüzme, kano,
basketbol ve judo branşlarında kurslar
veriliyor. Voleybol kursuna Mustafa
Kemal Atatürk Karşıyaka Spor Salonu;
atletizme Semra Aksu Atletizm Pisti;
temel hareket eğitimi, masa tenisi,
jimnastik ve okçuluğa 1912 Zühtü Işıl
Spor Salonu ev sahipliği yapıyor. Bülent
Ecevit Kültür Merkezi’nde de jimnastik
ve judo eğitimleri gerçekleşiyor.
(Haber Merkezi)

Karşıyaka bu yaz spora doyacak!

Çevreyi 
korumada 

yerel 
yönetimlerin

önemi-15 KUMAŞ

EKİNOKS
BAŞAK YASEMİNbasakyaseminarel@gmail.com

Çevreyi korumak, bireyden ve bireyin en
yakın çevresinden başlar. Bu nedenle ki,
çevreyi korumayı anlatırken, aslında bireyin
çevredeki rolünü izaha çabalıyoruz. Ancak
bireyin potansiyeli ekseriyetle kendi, ailesi,
evi, bahçesi, sokağı, mahallesi ve komşuları ile
sınırlıdır. Bu fiili durum öngörülerek,
Birleşmiş Milletler çatısı altında toplanan
Çevre anlaşmalarına uzanan uluslararası yasal
düzenlemeler sürecinde en büyük mesuliyet
Yerel Yönetimlere verilmiştir. Yerel
yönetimlerin derin ve çok kapsamlı tutulan
mesuliyetleri izaha muhtaçtır. Çoğu orta
gelirli ve üstü gelir düzeyindeki kimse ve
emekli bir kısım kişilerin rağbet gösterdikleri
Avrupa tur ve seyahatleri, ortamın temizliği
huzuru ve düzenini met eden tasvirlerle
doludur. Gidilen gezilen yerlerde, çöp
göremedikleri, sinek böcek tacizine
uğramadıkları, plajların koyların özel
kullanıma tahsis edilip gasp edilmediği gibi
türlü methiyeleri hepimiz işitiriz. Oysa
Avrupa kentlerinin bu ortamı sağlamasında
kullanılan yasal zeminin birebir aynısı
ülkemizde de mevcuttur. Peki eksik olan
nedir? Avrupa’da tüm çöplerin aynı
konteynere atılması çok uzun süre önce
yasaklanmıştı. İhtiva ettiği materyallere göre
her bir kullanılmış atığın atılacağı çöp
konteyneri farklıdır. Atılmaması gereken yere
çöp atılmaz. Atılan her çöp dönüşüme
gidecektir. Bu uygulamaya “Kaynağında
Ayrıştırma” denir. Yani ev veya iş yerinde her
atığın muhteviyatına göre ayrılarak atılması
gerekmektedir. 

ORGANİK-İNORGANİK
Bu durumda organik ve inorganik atıklar

diye temel başlıklar oluşturulmuştur. Atık
yağlar, bio-dizel denen yakıt üretiminde
kullanılacak çok kıymetli bir hammaddedir.
Diğer bir açıdan, lavabodan atılması en başta,
kanalizasyon ve gider borularında
tıkanmalara yol açacaktır. Daha sonra
gönderildiği atık su arıtma ünitelerine ve
karıştırılması halinde doğal ortama zarar
verecektir. Atık yani kullanılmış yağların
toplanması çok önemli bir konudur. Her
kullanılmış ve ömrünü tüketmiş, atık haline
gelmiş ürünün farklı bir alanda kullanılmak
üzere dönüştürüleceğinin bilinci toplumlarda
henüz yerleşik bir kavram değildir. Bu
nedenle Birleşmiş Milletler ve Avrupa Birliği
gibi belli yaşamsal kalite standartlarını ortaya
koyan ittifaklar, bu kavramların topluma
enjekte edilmesi esasını getirmiştir. Bu
aşamada da en büyük mesuliyetin, yürürlüğe
konacak yasal ortamın icra birimlerine
gönderilmesi, yani yerel yönetimlere
atfedilmesi öngörülmüştür. Uygulamada
işlevselliği sağlamak üzere, yerel yönetimlerin
bilinçli toplum tarafından, halk ve sivil toplum
örgütleri tarafından denetlenmesi ve hatta
yönetimde katılımcı olmaları ile mümkün
olunabileceği düşünülmüştür. Bu nedenle
Kent Konseyleri denen katılımcı yönetim
kavramları geliştirilmiştir. Ülkemizde bu
konseylerin ne ölçüde amacına ulaştığı ayrıca
bir tartışma konusudur. Rant, kişisel menfaat,
çıkar denkleminin arttığı ve toplumun her
kesiminde ahlaki deformasyona yol açtığı bu
zaman diliminde, ne bireyin ne de kurumsal
mekanizmanın çok da fazla çevre duyarlılığına
vicdan bırakılmamıştır. Öyle ki, düzeni tesis
eden birçok denklemin kurucusu, oyun
kurucu hatta namzet gösterilen ülkelerin dahi,
kendi coğrafyalarında sağlıklı dengeli yaşam
alanlarını korurken, dünya gezegenine
verdikleri zararlar masaya yatırılsa, görünen
itibardan eser kalmayacaktır. 

STONE HANGE
Geçtiğimiz günlerde dünya, çevreci

aktivistlerin çılgın hatta hor görülen
eylemleriyle sarsılmıştı. Çevreciliği ile nam
salmış Taylor Swift isimli pop starın şahsi jet
uçağının, karbon emisyonuna verdiği zararı
gözler önüne sermek için turuncuya boyayan
aktivistler gündem olmuştu. Benzer bir eylem,
İngiltere’ye tekmil vermek için Stone Hange
anıtına yapılmıştı. Bu çıkışlar çoğu çevrelerce
hor görülmüştür. Bilincin uyanması ne zaman
ve ne şekilde olur bilinmez ama bizler
yazmaya ve ikaz etmeye devam edeceğiz.
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Buca Belediyesi, Selçuk’un
Pamucak bölgesinde gerçekleşen
yangınlara müdahale edebilmek
amacıyla çalışmalara katıldı.
Belediye Başkanı Görkem Duman'ın
da bulunduğu çalışmada, Buca
Belediyesi Arama Kurtarma Birimi
(BUCAKUT) 5 araç, 2 su tankeri ve
22 kişilik ekibi ile yer aldı. Tüm gece
yangın bölgesinde bulunan ekipler,
yangının söndürülmesi için canla
başla çalıştı. Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, çok üzgün
olduklarını belirterek, "Ekiplerimiz
cansiparane bir şekilde bölgede
çalışıyor. Elimizden geleni yapıyoruz.
Ancak vatandaşlarımız da lütfen
özellikle bu sıcak havalarda daha
dikkatli olsun. Küçücük bir kıvılcım

nelere mal oluyor görüyoruz. Çok
üzgünüz" diye konuştu.

BUCA'YA GETİRİLDİLER
Öte yandan, yangının hızla

ilerlemesi nedeniyle yangın
bölgesinde kalan Selçuk Belediyesi
Geçici Hayvan Rehabilitasyon
Merkezi'ndeki can dostları tahliye
edildi. Buca Belediyesi de İzmir'de
can dostlarına kucak açan
belediyeler arasında yer aldı.
Yangından etkilenen canlar Buca
Belediyesi Sokak Hayvanları
Rehabilitasyon Merkezi'nde ilk
müdahale yapıldıktan sonra tedavi
altına alındı. Can dostların, bir süre
Buca Belediyesi’nin misafiri
olacakları öğrenildi. 
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Aslında iklim krizi ile plastik kirliliği
arasında neden sonuç ilişkisi mevcut.
Şöyle ki plastik üretirken ve onu

tüketirken salınan sera gazı sonucu değişen
iklim, yağış rejiminde değişikliğe, bunun
sonucunda meydana gelen seller de karasal
ortama terkedilen plastikleri denizlere
taşıyarak deniz kirliliğine neden oluyor.
“Plastik kapanı” tanımlaması aslında tam da
bu durumu ifade ediyor. Çünkü direkt olarak
iklim değişikliği ile plastik kirliliği arasındaki
neden sonuç ilişkisini ortaya koyması
açısından önem arz ediyor. 2016 yılı sonunda
Akdeniz Bölgesi’nde meydana gelen aşırı
yağışlar ciddi sel olaylarına yol açmış ve büyük
miktarda karasal çöpün denize taşınmasına
neden olmuştu. Bu çöplerin önemli bir
bölümü de plastiklerden oluşuyordu. Bu sel ile
Mersin Körfezi’ne taşınan mikroplastikler,
denizel ortamdaki mikroplastik miktarını
yaklaşık 14 kat arttırmıştı. Yani plastiğin
üretilmesi ile oluşan sera gazlarının da
katkısıyla değişen iklim, aynı plastiklerin bir
ortamdan başka bir ortama taşınmasına neden
olan seli meydana getirmiş ve plastikler de
sonsuza kadar kirletici olarak denizel ortama
hapsedilmişti. Aynı zamanda plastik yavaş
yavaş parçalanırken sera gazları saldığı için
iklim değişikliği ve küresel ısınma gibi
sorunlara da neden olmaktadır. Güneş ışığı ve
ısıya maruz kalan plastik atıklar, doğaya metan
ve etilen gibi gazlar salarak ve küçük parçalara
bölünerek mikroplastik halini almaktadır.
Plastik kirliliği hayatın her alanında kullanılan
ve dünya için büyük tehdit oluşturan plastik
maddelerin doğaya atılmasıyla oluşan
kirliliktir. Dünyamız için büyük bir tehdit
oluşturan plastik kirliliği iklim değişikliği
sorununu da tetikleyen bir unsurdur.  İçinde
yaşadığımız dünya, milyarlarca yıl önce
oluşmuştur. Ancak dünyamız, bugün iklim
değişikliği ve küresel ısınma gibi problemlerle
karşı karşıya. Sera gazı emisyonlarında insan
faaliyetleri sonucunda gözlenen artış iklim
değişikliğine sebep olmaktadır. Bunun yanı
sıra plastik atıkların doğaya veya denizlere
atılması da iklim değişikliğini tetikleyen
unsurlardan biridir. Yüzde 71’i sularla kaplı
olan dünyamızda plastik kirliliği yoğun olarak
denizlerde ve okyanuslarda
karşımıza çıkar. Denizlerin
ve okyanusların, çok fazla
çeşitlilikte canlılara ev
sahipliği yapması sebebiyle
plastik kirliliğinin etkilerini
en çok deniz canlıları ortaya
koymaktadır. Bunun nedeni
ise plastik hurdaların
şehirlerden nehir ve
kanalizasyonlar aracılığıyla
denizlere dökülmesidir. Bu
sebeple plastik atıkların geri
dönüşümü son derece
önemli bir konudur.

İKLİM DEĞİŞİKLİĞİ
Plastik, ucuz ve kolay

bulunur olması sebebiyle
hayatımızın her alanında
kullandığımız ürünlerin ham
maddesidir. Günümüzde
plastik atıkların yaklaşık
olarak yüzde 16’sı geri dönüştürülmektedir.
Geriye kalan plastik hurdalar ise yakılmak
üzere plastik sahasına götürülmektedir. Geri
dönüşüm tesisine gitmeyen plastik atıkların
birçoğu, nehirlere ve okyanuslara
dökülmektedir. Bu durum, suda yaşayan
birçok canlı türünü tehdit etmektedir. Aynı
zamanda plastik yavaş yavaş parçalanırken

sera gazları saldığı için iklim değişikliği ve
küresel ısınma gibi sorunlara da neden
olmaktadır. Güneş ışığı ve ısıya maruz kalan
plastik atıklar, doğaya metan ve etilen gibi
gazlar salarak ve küçük parçalara bölünerek
mikroplastik halini almaktadır. Yapılan
araştırmalar, mikroplastiklerin denizde
yaşayan mikroorganizmaların karbondioksiti
emme ve oksijen bırakma yeteneğini
etkilediğini de ortaya koymaktadır. Dünya
oksijeninin en az yarısı, çoğunlukla plankton
tarafından üretilen okyanuslardan
karşılanmaktadır. Bu küçük organizmalar

ayrıca fotosentez yoluyla karbonu yakalayarak
okyanusları önemli bir karbon emici hale
getirir. Mikroplastikler, bu organizmaların
büyüme, çoğalma ve karbon tutma
yeteneklerini olumsuz etkiler. İklim değişikliği
ve plastik kirliliği üzerine yapılan araştırmalar,

plastik kirliliğinin deniz ortamı üzerindeki
zararlı etkilerinin endişe verici olduğu
anlamına gelir. Plastikle tıkanmış ve ısınan bir
okyanus, bitki ve hayvan yaşamının acı çektiği,
daha az karbondioksitin emildiği ve iklim
değişikliğini dizginleme yeteneğimizin daha da
engellendiği olumsuz bir geri besleme
döngüsü yaratacaktır. Bu sebeple plastik geri

dönüşümü ile kısmen de olsa plastik
kirliliğinin önüne geçilebilir.

PET ŞİŞELER
İklim değişimi ile beraber plastik kirliliği,

bugün en büyük iki çevre sorunundan biri.
Evrensel çapta acil önlem ve eylem durumuna
geçilmesi gereken bu sorunlardan, plastik
kirliliğini ele aldık ve doğaya verdiği zararlar

üzerinde durduk. Zorlu
Holding olarak, Global
Compact Türkiye, SKD
Türkiye ve TÜSİAD iş
birliğinde hazırlanan İş
Dünyası Plastik Girişimi
(İPG) için hazırlanan
“Plastik Taahhütleri

Rehberi”nin imzacı şirketlerinden biriyiz. 28
Temmuz 2020’de başlatılan bu rehber, plastik
kirliliğini azaltmaya ve bu yönde taahhüt
vermeye yönelik detaylı çalışmaları içeriyor.
Türkiye’de bu yönde tasarlanan ilk çalışma
olan rehber, İPG imzacısı olup taahhüt

verecek şirketlerin
kullanımına
sunulmuştu.

DOĞAL HAYAT
Kullandığımız tüm

plastik malzemelerin
denizlere dökülmesi,
dolaylı olarak bizi
etkilese de aslında ilk
zararlı etkiyi denizde
yaşayan canlılara
veriyor. Suda yaşayan
binlerce canlı bu
plastik atıklardan
dolayı ya kalitesiz bir
yaşam sürüyor ya da
yaşamını sürdüremiyor.
Plastik poşetlere,
ağlara, konserve
kaplarına takılan,
sıkışan binlerce
canlının yanı sıra,

mevcut temiz suyu da pisleten bu atıklar,
iilerleyen yıllarda bugünküyle eş oranla artış
göstermeye devam ederse, birçok deniz
canlısının nesli tükenecek.

EKOSİSTEM
Plastik kirliliğinden en fazla etkilenen

deniz canlılarından biri de mercan resifleridir.

Ekosistem için oldukça önemli canlılar olan
mercan resifleri, plastik atıkların ürettiği
bakterilerden ötürü hastalanarak hayatlarını
kaybediyor. Bu canlıların ölümleri, besin
zincirini doğrudan etkileyerek pek çok
canlının, deniz yaşamının yok olmasına neden
olacak. Özetle, tüm canlıları etkileyecek bir
zincirin halkasını kopmadan kurtarmak, hâlâ
elimizde. Günümüzde plastik üretimi 368

milyon tona ulaşmıştır. Önümüzdeki 50 yıl
içerisinde üretimin 1.5 milyar tonu geçmesi
bekleniyor.Bu durumda şuan yaşadığımız
plastik kirliliğinin 3 katı yaşayacağız demek
anlamına geliyor. Plastik günlük  hayatımıza
poşet ve reklamlarla girdi. Plastiğin yüzde 99
petrol ve fosil kaynaklardan  üretiliyor.
Biyokütleden kaynaklanan plastik ise yüzd 1’in
bile altındadır. 2050 yılına geldiğimiz zaman
2.80 GtCO2 Eşdeğerli seragazı salınmış
olacak. Seragazlarının yüzde 10 plastikten
kaynaklanıyor. Önümüzdeki yıllarda yüzde
10’un yüzde 25-30 çıkacağı tahmin ediliyor.
Doğu Akdeniz şimdi planlanan 5 tane ama
başvurusu yapılacak olan bir o kadar daha
sırada plastik-petrokimya fabrikasının olduğu
bir gelecek ile karşı karşıyız. 

PETROLDEN YAPILIYOR
Her aşama da ortaya çıkıyor. Bir kere

petrolden yapılıyor. Üretimi ve transferi
esnasında ciddi oran da fosil yakıt kullanılıyor.
Ambalajlanması, paketlemesinin yarattığı
çöpün toplanması, yakılması, başka ülkelere
gönderilmesi gibi çok yönlü bir iklim maliyeti
sözkonusudur. 

Plastiğin yarattığı iklim krizi,daha çok hava
olayları ile yüzleşiyoruz. Bunlardan biri de ani
yağışlar ve seller. 2018 yılında yaptığımız bir
çalışma da, plastiğin de dahil olduğu iklim
krizinin sebep olduğu aşırı yağışlar ve selin
denizlerdeki mikroplastiği 14.2 kat arttırdığını
söylemek mümkün. Plastiği üreterek iklim
krizini tetikliyorsunuz sonra  iklim krizinin
sebep olduğu yağışların neticesinde
kıyılarımızda mikroplastik oranı artmaktadır.
Atıktan yakıt üretmak diye yeni bir yaklaşım
ama o da fosil bir kaynaktır. Dolayısıyla o da
bir fosil yakıttır. 

Kaynak : Prof.Dr.Sedat GÜNDOĞAN-
https://saydasplastik.com.tr/iklim-degisikligi-ve-p
lastik-kirliligi/-
https://www.zorlu.com.tr/akillihayat2030/yazilar/
pet-siseler-ve-plastik-atiklar-dogaya-ne-kadar-
zarar-veriyor.
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Sayılarla plastik kirliliği
VE ZARARLI ETKİLERİ
* Her yıl yaklaşık 5
trilyon plastik poşet
üretiliyor ve her yıl
yaklaşık bir milyar kuş
ve memeli hayvan
plastik atıkları
sindirdiği için hayatını
kaybediyor.

*Plastik kirliliğinden
etkilenen canlı türü
sayısı yaklaşık 400’dür.

*1950’den bugüne 8.3
milyar tondan fazla
plastik üretildi ve bu
plastiklerin yüzde 60’ı
atık sahalarına veya
doğrudan çevreye

bırakıldı.
*2015 yılı itibarıyla

6300 ton plastik atık
ortaya çıktı ve bu
atıkların yalnızca yüzde
9’u geri dönüşüme
uğradı. 

*Önlem alınmadığı
sürece, plastik atıkların
2050 yılına kadar 56
milyar ton karbon
salımına sebep olacağı
tahmin ediliyor.

*Deniz balıklarının
hemen hemen yarısının
midesinde mikroplastik
partiküller bulunuyor.
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İMEAK Deniz Ticaret Odası İzmir Şubesi Başkanı Öztürk, küresel rekabette denizleri ve
uluslararası ulaşım koridorlarını kontrol eden ülkelerin bir adım öne çıktığını söyledi

Denizlerimizde egemenliğimizin
ve bağımsızlığımızın sembolü 1
Temmuz Denizcilik ve Kabotaj
Bayramı’nın 98. yıldönümü
nedeniyle açıklama yapan İMEAK
Deniz Ticaret Odası İzmir Şubesi
Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf
Öztürk, dünyada taşımacılığın
yaklaşık yüzde 90’ının denizyolu ile
gerçekleştiğine, pandemi sonrası
artan yeni gemi siparişleri ile dünya
deniz filosunun hızla büyüdüğüne
dikkati çekti.  

REKABET DENİZE İNDİ
Öztürk, “Bugün yakın

coğrafyamızdaki savaşlar,
denizciliğin ticari ve güvenlik
açısından ne kadar önemli
olduğunu bir kez daha ortaya
kondu. Karadeniz’de deniz
koridoru ile dünyanın tahıl ihtiyacı
karşılanırken, Kızıldeniz’de
güvenlik tehdidi nedeniyle gemiler
rotalarını tamamen değiştirmek
zorunda kaldılar. Taşımacılıkta
uzayan süre ve artan maliyetler,
dünya ekonomisinin işleyişinde
çarpıcı değişiklikler yaratıyor.
Tedarik zincirinde yeni kırılmalar
yaşanıyor. Diğer yandan Çin’in
Kuşak Yol Projesi’ne alternatif
olarak yeni küresel taşımacılık
koridorları inşa edilmeye
çalışılıyor. Özellikle ekonomik
açıdan gelişmiş ülkeler, karbon
emisyonlarını azaltmak ve lojistik
maliyetlerini düşürmek için
limanlara ve gemi filolarına ciddi
ölçüde yatırım yapıyor. Denizcilik
sektörü, ticaret savaşlarının bir
cephesi haline dönüşüyor. Asya ile
Avrupa arasında doğal bir köprü
olan Türkiye’nin, denizcilikteki bu
değişimin dışında kalması
beklenemez. Büyük Önder Mustafa
Kemal Atatürk’ün “Zaferi, denizi
kontrol altında tutan, ihtiyacı olan
şeyi, ihtiyacı olduğu zaman, istediği
yere ulaştırabilen ülke kazanır”
sözü evrensel bir doğru haline
geldi” dedi. 

LOJİSTİK AVANTAJLAR
Türkiye’nin küresel denizcilik

liginde ilerlediğini
belirten Öztürk,
Ulaştırma ve Altyapı
Bakanlığı’nın
destekleri ile Türk
sahipli gemi filosunun
son iki yılda yüzde
50’den fazla büyüdüğünü
ve dünyada ilk 10’da yer
alma hedefine doğru
ilerlediğini, Türk bayraklı gemi
filosunun da büyümeye devam
ettiğini kaydetti. Öztürk, “Bu yılın
ilk beş ayında limanlarımızda 5
milyon 644 bin ton TEU konteyner,
225 milyon ton yük elleçlendi.
Navlunlardaki artış, Türkiye’yi
tedarik merkezi haline getiriyor.
Lojistik performansımızı artırarak
tedarik merkezi potansiyelimizi
güçlendirebiliriz. Bunun için sanayi
bölgelerini limanlara bağlayıp,
ürünlerimizi en hızlı şekilde ve en
düşük maliyetle denize
indirmeliyiz. Dekarbonizasyon
hedefleri doğrultusunda yeşil liman

uygulamalarını
artırmalı, deniz ticaret filomuzun
yeşil dönüşümünü sağlamalıyız”
diye konuştu.

İZMİR LİMANLARI 
İzmir ve Ege Bölgesi’nin

ülkenin en önemli lojistik
merkezlerinden biri olduğuna
değinen Öztürk, “İzmir tarihi
olarak bir liman ve deniz şehridir.
Bölgemizde çok farklı yük
çeşitlerine hitap eden 20 liman ve
iskele ile 25’ten fazla yat limanı

hizmet vermektedir.
Limanlarımızın 220
limanla doğrudan
bağlantısı
bulunmaktadır. İzmir

limanlarımızda ilk beş
ayda yaklaşık bir

milyon TEU konteyner,
41 milyon ton her çeşit yük

elleçlendi. Ege’nin imalat
gücü ve ihracat potansiyeli

doğrultusunda, tüm Batı
Anadolu’yu bir lojistik merkez
olarak planlamamız gerekiyor.
İzmir Körfezi ve Limanı
Rehabilitasyon Projesi, TCDD
İzmir Limanı’na yatırımın devamı,
Aliağa limanlarımızın yapıcı
rekabet içinde hizmet vermesi,
Kuzey Ege Çandarlı Liman
Projesi’nin ve Kemalpaşa Lojistik
Merkezi’nin hayata geçmesi önem
taşıyor. Bu yatırımlarla Türkiye’nin
lojistik açıdan en avantajlı bölgesi
Ege’yi, bir adım daha ileri
taşıyabiliriz” ifadelerini kullandı.

Ticaret savaşlarında 
yeni cephe: Denizcilik!

İyi Pamuk Uygulamaları
Derneği’ne ödül 
Sürdürülebilir pamuk tarımı için 10 yıldır çalışan İyi Pamuk Uygulamaları

Derneği’ne (IPUD) Uluslararası İyi Pamuk Girişimi BC’dan “Üstün Katkı Ödülü”
verildi. BC CEO’su Alan McClay bu ödülü, çiftçileri, yerel toplulukları ve doğal
kaynakları olumlu yönde etkileyerek pamuk endüstrisinde sürdürülebilir
uygulamaları teşvik ettiği ve iyileştirdiği için IPUD’a verdiklerini söyledi. IPUD

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı
Abdurrahim Yada, “Pamuk tedarik
zincirindeki tüm aktörlerin biraraya getiren
IPUD olarak amacımız topluma, çevreye
duyarlı ve ekonomik olarak sürdürülebilir
pamuk üretimini desteklemek. ‘Bettter
Cotton’ dediğimiz ve Türkçede ‘İyi Pamuk’
olarak kullandığımız tabir, çiftçilerin,
çalışanların ve çevrenin refahını gözeten
uluslararası bir sürdürülebilir pamuk
standardı ama sadece standarttan ziyade
gönüllü ve topyekün  bir dönüşüm hareketi
aslında” diye konuştu. (Haber Merkezi)

İzmir’de vatandaşlar tarafından kahvaltılarda sıkça
tüketilen gevreğe zam geldi. Artan maliyetleri
gerekçe gösteren İzmir Pide ve Gevrekçiler Esnaf
Odası, gevreğe zam istedi. Talebi değerlendiren İzmir
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği, ‘100 gramı 10’
liradan satılan gevreğin ‘90 gramı 12 buçuk’ lira
olacak şekilde satılmasına onay verdi. Buna göre
Temmuz’dan itibaren gevrek 12 buçuk liradan
satılacak. Oda Başkanı Şükrü Erişen, “Zam alma
sürecinde birçok ürüne zam geldi, girdi maliyetlerimiz
arttı. En son 10 ay önce gevreğe zam yapılmıştı, girdi
fiyatlarındaki yükselen artışların herkes farkında.
Dolayısıyla yapılan zammı İzmirli vatandaşlarımızın
anlayışla karşılayacağını düşünüyoruz” dedi. (İHA)

Ekmekten sonra
gevreğe de zam

İzmir Valisi Dr. Süleyman Elban, Ege Sanayicileri ve İş
İnsanları Derneği’ni (ESİAD) ziyaret etti. ESİAD Yüksek
İstişare Konseyi Başkanı Bülent Akgerman, Yönetim
Kurulu Başkanı Sibel Zorlu ve Faaliyet Kurulu üyeleri
ile bir araya gelen Elban, yürütülen çalışmalar
hakkında bilgi aldı. Zorlu, “Üç konuda katkılarınızı
bekliyoruz. Şirketlerin, girişimcilerin finansal ihtiyacına
yönelik gerçekleştirdiğimiz ESİAD Yatırım Zirvesi. Yine
2025 yılı başında yapmayı hedeflediğimiz ESİAD SÜR
Konferansı’nın teması ‘Sürdürülebilir Su’ olacak. Son
olarak 13 Şubat’ta EGİAD-ESİAD iş birliğinde
düzenlediğimiz Dijital Dönüşüm Zirvemizi yapay zeka
alanında derinleştirerek, bu zirvemizin devamını
getirmeyi hedefliyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Egeli sanayiciler üç
konuda katkı istedi

Afet
Yasası- 4

Rezerv yapı alanı nasıl belirlenir?
Üzerinde en çok tartışma çıkan
konu işte bu hassas konudur.

Çok çok değerli, özel mülkiyet hakkına
ilişkin çok özel düzenlemeler
içermektedir. 

Olağanüstü durum mevcut iken veya
oluşma ihtimali var ise gibi iki ayrı
durumda uygulama olanağı bulma
ihtimali bulunan bir konudur.

Kişilerin tüm yaşamları boyunca
didinerek elde etmiş oldukları
taşınmazları ile ilgili hak kaybına
uğratılmadan, yenileme veya yeniden
barınma olanakları nasıl sağlanacaktır?

Tüm bu soruların nasıl
yanıtlanabileceği, daha çok yönetmeliğin
de yeni düzenlemelere uyarlanması ve
sonrasında da uygulama aşamasında
ortaya çıkacak ise de yasa ile getirilen
düzenleme aşağıdaki şekildedir:

Rezerv yapı alanlarını belirleme
yetkisi taşınmazların özelliklerine göre
Cumhurbaşkanı ve Başkanlığa aittir. Bu
durum, çeşitli ihtimallere göre aşağıda
maddeler halinde listelenmiştir.

1. Başkanlığın talebi üzerine;
28/12/1960 tarihli ve 189 sayılı Millî
Savunma Bakanlığı İskân İhtiyaçları İçin
Sarfiyat İcrası ve Bu Bakanlıkça
Kullanılan Gayrimenkullerden Lüzumu
Kalmayanların Satılmasına Salâhiyet
Verilmesi Hakkında Kanun ve
18/12/1981 tarihli ve 2565 sayılı Askeri
Yasak Bölgeler ve Güvenlik Bölgeleri
Kanunu kapsamında bulunan yerler de
dâhil olmak üzere, riskli alanlarda ve
rezerv yapı alanlarında olup Hazinenin
özel mülkiyetinde bulunan
taşınmazlardan;

a) Kamu idarelerine tahsisli olanlar,
Cumhurbaşkanı kararıyla,

b) Kamu idarelerine tahsisli
olmayanlar, ilgili kamu idaresinin
görüşü alınarak,

Başkanlığa devredilir veya
Başkanlığın talebi üzerine TOKİ’ye ve
idareye BEDELSİZ olarak
devredilebilir.

2. Bu Kanuna göre uygulamada
bulunulan alanlarda yer alan veya
Başkanlıkça bu Kanun kapsamında
kullanılmak üzere belirlenen tescil dışı
alanlar, tapuda Hazine adına tescil
edildikten sonra Başkanlığa devredilir
veya Başkanlığın talebi üzerine TOKİ'ye
ve İdareye bedelsiz olarak devredilebilir.  

3. Tahsis ve devir tarihinden itibaren
üç yıl içinde ve gerekli görülen hâllerde
uzatılan süre içinde maksadına uygun
olarak kullanılmadığı Başkanlıkça tespit
edilen taşınmazlar, bedelsiz olarak ve
resen tapuda Hazine adına tescil edilir
veya önceki maliki olan kamu idaresine
devredilir.

4. 25/2/1998 tarihli ve 4342 sayılı
Mera Kanunu kapsamında olup riskli
alanlarda ve riskli yapılarda yaşayanların
nakledilmesi için  Başkanlıkça ihtiyaç
duyulan taşınmazlar, 4342 sayılı
Kanunun 14’üncü maddesinin birinci
fıkrasının (g) bendindeki alanlardan
sayılarak, tahsis amaçları aynı maddeye
göre değiştirilip tapuda Hazine adına
tescil edilir; bu taşınmazlar hakkında bu
Kanuna göre uygulamada bulunulur.

5. Gerçek veya özel hukuk tüzel
kişilerince mülkiyetlerindeki
taşınmazların rezerv yapı alanı olarak
belirlenmesi talebinde bulunulabilmesi
için; bu taşınmazların yapılaşmaya esas
arsa metrekaresinin yüzde otuzunun
mülkiyetinin devrine muvafakat
edilmesi veya aynı miktarın değerinin
dönüşüm projeleri özel hesabına gelir
olarak kaydedilmek üzere Başkanlığa
verilmesi gerekir. 

HERİS

İZMİRİNAVUKATI
NURDANherisnurdan7@gmail.com
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Türkiye’nin gri listeden
çıkmasını olumlu karşılayan
İZSİAD Başkanı Hüseyin
Cengiz, “Kara para aklama ile
mücadelede zayıf görünen
ülkelerin belirlendiği bu
listeye düşülmüş olması
zaten ülkemiz için son derece
olumsuz bir görünüme neden
oluyordu. Bu listenin

güncellenmesi ile Türkiye’nin isminin buradan çıkarılmasının Türkiye’ye
yabancı kaynak girişi noktasında olumlu sonuçları olacağına inanıyoruz.
Ortodoks ekonomi politikalarının sonuçlarının alınmaya başlandığı bu süreç
göstermektedir ki dünya genelinde genel geçer ekonomi ve politik davranış
biçimlerinin olumlu karşılığı olmaktadır. Sırada kredi derecelendirme
kuruluşlarının yapacağı not artışları ile yabancı paranın carry trade için değil
doğrudan yatırım için ülkemize geleceği umuduyla bu sürecin devamını
bekliyoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Hüseyin Cengiz: Yabancı 
yatırımın önü açılacak
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İTÜ Geliştirme Vakfı Özel
İzmir Ortaokulu 6.sınıf
öğrencisi Kaan Arslan’ın
projesine ait makalesi,
dünyaca ünlü, bilimsel kalitesi
yüksek, açık erişimli ve
hakemli dergilerde yayınlandı.

"3D Baskı Malzemesinin
Arbacia Lixula Deniz
Kestanesi Larvasındaki
Zararı" isimli projesi,
Uluslararası Journal of
Toxicological Studies
(JTS)’de, ayrıca uluslararası
"Uttar Pradesh Journal Of
Zoology" dergisinde
yayınlanan makaleler arasında
yer aldı. 

Arslan, İTÜ GVO İzmir
Fen Bilimleri öğretmeni Başak
Topçu danışmanlığında ve Ege
Üniversitesi Su Ürünleri
Fakültesi Prof. Dr. Özlem
Çakal Arslan desteği ile
laboratuvar çalışmalarını
yürüterek elde ettiği sonuçları

raporladı.
Arslan projede, embriyonik

gelişimi insanlarla yüzde 80
oranında benzerlik gösteren
deniz kestanelerinin
embriyolarının, ”PLA=3D

yazıcı materyali”ne maruz
bırakılması sonucunda
kimyasalın embriyonik gelişim,
döllenme (kısırlık) üzerindeki
etkilerini tespit etmeyi
amaçladı. (Haber Merkezi)

Karşıyaka Mustafa Kaya Anadolu Spor Lisesi’ne kayıt olmak için bine yakın öğrenci
başvurdu. Karşıyaka Kaymakamı Özkan Demir beraberinde İlçe Milli Eğitim Müdürü
Kadir Kadıoğlu, şube müdürü Kumray Cin ile okulu gezerek, Okul Müdürü İbrahim

Cin’den bilgi aldı. İl dışından
gelecek olan öğrencilerin
pansiyon ve yemekhaneden
ücretsiz faydalanabileceği
okula geçen yılın 3 katı başvuru
yapıldı. 90 öğrencinin alınacağı
okulun 1 temmuzda başlayacak
öğrenci alım sınavları, birkaç
kategoride kamera kayıtları
altında yapılacak. Özellikle
tematik basketbol spor lisesi
konumunda olan lise, geleceğin
futbolcularını burada
yetiştirme konusunda iddialı.
(Haber Merkezi)

90 kişi alınacaktı bin kişi başvurdu 

Düz tabanlık hakkında bilgi veren ortopedi ve
travmatoloji uzmanı Doç. Dr. Aybars Kıvrak;
ayak iç tarafındaki arkın çökmesi ile
karakterize ve çocukluk yaş grubunda sıkça
görülen bir durumdur” dedi. Kıvrak sözlerini
şöyle sürdürdü:”Erkeklerde kızlara göre daha
sık görülmektedir. Yine bunun yanı sıra kilolu
çocuklarda da daha sık görülür. Genellikle
idiopatik (nedeni bilinmeyen) olduğu gibi altta
yatan bir hastalığın (nöromuskuler
hastalıklar, tarsal koalisyon gibi) habercisi de
olabilir. Oluşum mekanizmasında altta yatan
ligaman gevşeklikleri ve ayak bileği çevresi
kaslarının kontraktürleri suçlanmaktadır.”
(Haber Merkezi)

Düz tabanlık
belirtisi önemli

Kaan’ın yazısını
tüm dünya okudu

Erken bir teşhisle 
hayatınız kurtulur
Genel cerrahi uzm. Op. Dr. Özgür Çavdaroğlu, ülkemizde sıklıkla görülen meme
ve kalın bağırsak kanserinde erken tanının, tedavi başarısını artırdığını söyledi

Meme ve kalın bağırsak kanseri vakalarının
ülkemizde de sıklıkla görüldüğüne dikkat çeken
Op. Dr. Çavdaroğlu, “Meme kanseri kadınlarda en
sık görülen kanser tipi olurken, kolorektal (kalın
bağırsak) kanseri erkeklerde ve kadınlarda 3'üncü
sırada görülüyor. Meme ve kalın bağırsak
kanserlerinin sadece yüzde 10’u aileden kalıtımla
geçişli oluyor. Kalın bağırsak kanserinde
kolonoskopinin kanser gelişimine karşı
koruyucu bir etkisi var. Çünkü
bağırsak kanseri poliplerden
gelişiyor. Poliplerin adenom
olanların bir kısmı kanserleşiyor.
Kolonoskopi sırasında tespit
edilen poliplere kanser
oluşmadan müdahale imkanı
oluyor. Bu nedenle erken teşhis
hayat kurtarıyor” dedi. 

RİSK FAKTÖRLERİ
Kadınlarda en sık görülen tip olan

meme kanserindeki risk faktörleri hakkında
bilgi veren Op. Dr. Özgür Çavdaroğlu kadınların
40 yaşından sonra meme muayenesi ve ultrasona
ilaveten mamografi  yaptırması gerektiğini de
hatırlattı. Çavdaroğlu, “Meme kanserinin
değiştirilemez risk faktörleri arasında ileri yaş,
erken adet görme, geç menopoza girme, 35
yaşından sonra çocuk sahibi olmak gibi durumlar
bulunur. Değiştirilebilir risk faktörleri olan
şişmanlık, gece çalışmak ve yeterli güneş
görmemek, doğru zamanda yeterli uyku almamak
gibi etkenler de meme kanseri riskini artırır. D
vitaminin aktif olması için güneşten
faydalanmalıyız. Çünkü D vitamini kanser için
koruyucu özellik taşımaktadır. Doğru zamanda
uyumak da vücudun bağışıklık sistemi için
önemlidir. Sosyal medyadan mümkün olduğu
kadar uzak durmalısınız. Çünkü ekrandan yayılan

mavi ışık uykuyu kaçırır.
Akdeniz tipi sağlıklı

beslenme, alkol ve sigaradan uzak
durmak ve aktif bir yaşama sahip olmak meme
kanseri riskini yüzde 40 oranında azalttığı
belirlenmiştir”diye konuştu. 

KOLONOSKOPİ 
Op. Dr. Özgür Çavdaroğlu, Kolorektal

kanserinin erken evrede tespit edilmesi için 45
yaşından sonra kadın erkek herkesin mutlaka
kolonoskopi yaptırması gerektiğini dile getirdi.
Erken teşhisin tedavi sürecini olumlu etkilediğini
ifade eden Op. Dr. Özgür Çavdaroğlu “Kolorektal
kanseri, eğer polipken yani henüz
kanserleşmemişken teşhis edilirse, tedavi başarısı
çok daha yüksek seviyede olmaktadır. Eğer kanser
geliştiyse bu ameliyatı açık ve kapalı yöntemlerle

yapabiliyoruz. Kapalı yöntemde, laparoskopik ve
robotik cerrahi yöntemlerini başarıyla
uyguluyoruz” diye konuştu. 

DOĞRU BESLENME
Kolorektal kanserindeki risk faktörleri

hakkında bilgi veren Op. Dr. Özgür Çavdaroğlu
“Bu tip kanserler batı toplumlarında daha çok
görülmektedir. Hareketsiz yaşam tarzına bağlı
olarak görülen obezite, sigara ve alkol kullanımı
kırmızı ve işlenmiş et, işlenmiş hazır gıdalar, çevre
kirliliği, kronik stres gibi etkenler kanser riskini
artırmaktadır. Bunların önüne geçebilmek için
kırmızı et yerine omega 3 açısından zengin olan
balıkları tüketin, lifli gıda, tam tahıllı ekmek, d
vitamini hareketli bir yaşam, stresten uzak durmak
kanserin önüne geçmek için önemli” ifadelerini
kullandı. (Haber Merkezi)
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Şimdi
tam
karpuz
mevsimi

Yaz mevsiminin gelmesiyle
tezgahlarda yerini alan
karpuz çoğu kişi tarafından

sevilen sulu, lezzetli, tatlı bir
meyve. Sağlığa birçok faydası olan
karpuzun ise nasıl tüketildiği ve
porsiyon kontrolünün yapılması da
oldukça önemli.

Örneğin karpuz ekmek peynir
üçlüsüne dikkat  edilmelidir çünkü
öğün yerine yapılması hem
porsiyon kontrolünü zorlaştırır
hem de kan şekeri seviyelerinizi
olumsuz etkileyebilir. Bu nedenle
bu üçlüden kaçınmanızda fayda
var. Kalorisi oldukça avantajlıdır ve
içeriği çok zengindir. 100 gram
karpuz 30 kaloridir. Kontrollü
tüketilirse diyet yapanlar için iyi bir
alternatiftir. İçeriğinde kalsiyum,
potasyum, A vitamini, C vitamini
gibi birçok vitamin ve mineral
bulundurur. Su içeriği de yüksek
olan karpuzun yüzde 90’ı sudan
oluşur. Vücuttan toksik maddelerin
atılımını kolaylaştıran detoks etkisi
olan bir meyvedir. 

SERİNLETİCİ
İçeriğinin büyük bir kısmının su

olması nedeni ile yaz sıcaklarında
serinletici bir meyvedir. Yüksek C
vitamini içeriği ile bağışıklık
sistemini güçlendirirken A vitamini
içeriği ile göz sağlığı için faydalıdır.
Aynı zamanda likopen içeriği
bağışıklık sistemini kuvvetlendirici
etki de yapar. Bu özelliği ile birçok
kanser türüne karşı koruyucu
olabileceği de düşünülür. Cildi
güneşin zararlı etkilerine karşı
koruduğuna dair veriler
bulunmaktadır. Yapılan çalışmalar
özellikle de kilolu kişilerde doğru
miktarlarda tüketilirse sıklıkla
karşılaşılan yüksek tansiyon
hastalığının karpuzun içeriği
sayesinde azaltılabileceğini
gösterir. Antienflamatuar bir
besindir yani vücutta iltihap,
enfeksiyon oluşumunu önler ve var
olanların da daha hızlı bir şekilde
iyileşmesini sağlar. Glisemik
indeksi yüksek bir meyve olduğu
için gün içinde 1-2 porsiyon
tüketilmesi önemlidir. 1 porsiyon
karpuz 200 gram yani 3 ince üçgen
dilimdir. 60 kaloridir ve 15 gram
şeker içermektedir. Karpuzun gün
içinde fazla tüketilmesi kişide
şişkinlik, hazımsızlık, karın ağrısı,
gaz problemlerine neden olabilir.
Kişi aşırı miktarda karpuz
tüketiyorsa kanda potasyum
birikmesi ve beraberinde kas
sorunları ortaya çıkabilir.

Karpuz salatası
1/4 demet semizotu 
1-2 üçgen dilim karpuz 
2 dilim peynir 
3 tam ceviz 
Az nar ekişisi 
1 yemek kaşığı chia tohumu
Yapılışı: Semizotlarını

temizleyin doğrayın ve geniş bir
kaba alın. Doğradığınız peynir,
karpuz ve cevizleri de üzerine ilave
edin. Üzerine chia tohumunu
ekleyin ve nar ekşisini gezdirin.
Afiyet olsun. 

Uzman Diyetisyen Deniz
Zünbülcan Adıtatar

ZÜNBÜLCAN

SAĞLIKDENİZİ
DENİZdytdnzznblcn@gmail.com
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Süper Lig'de sezonu öncesi sol bek Djalma Silva ve orta saha Isaac Solet'i resmen
renklerine bağlayan sarı kırmızılılar, Fenerbahçeli iki futbolcunun peşine düştü

Göz Göz’den Emir 
ve Zajc’a kanca

BÖLGESEL Amatör Lig ekiplerinden
İzmirspor'da teknik direktörlük görevine
Erkan Aslan getirildi. Lacivert-beyazlı
kulüpten yapılan açıklamada, "Futbol
şubemiz deneyimli teknik adam Erkan Aslan
ile anlaşma sağlamıştır. Antrenörlük
kariyerine Manisaspor'da başlayan Erkan
Aslan; Somaspor, Manisaspor, Ödemişspor,
Kınık Belediyespor, Manisa Sanayispor,
Yunus Emre Belediyespor ve Muğlaspor'da
teknik direktörlük yaptı" ifadelerine yer
verildi. İzmirspor'da sportif direktörlük
görevini ise Agah Oktay Yılmaz'ın
üstleneceği bildirildi.   Yılmaz'ın yapılacak
transferlerde de önemli rol alacağı
öğrenildi. (DHA)

İZMİR ekibinin daha önce formasını giyen genç
stoper Emir Ortakaya ve Slovenyalı orta saha
Miha Zajc ile ilgilendiği ifade edildi.
Fenerbahçe ile Topuk Yaylası kampında
bulunan iki futbolcu için görüşmelere
başlayan Göztepe yönetiminin olumlu geri
dönüş aldığı ifade edildi. Fenerbahçe'nin
Emir'i bonservisiyle vermeye sıcak bakmadığı,
20 yaşındaki savunmacıyı bir kez daha
kiralayabileceği kaydedildi.
Gençlerbirliği altyapısından yetişip
Fenerbahçe'ye transfer olan Emir, 2022-2023
sezonunda Göztepe forması giydi. Genç yaşına
rağmen Göz-Göz'de çok istikrarlı bir
performans ortaya koyan oyuncu 32 lig maçına
çıktı. Göztepe'de o sezon en çok forma giyen
oyuncuların başında gelen Emir, geçen sezonu
ise Kocaelispor'da kiralık olarak geçirdi.
Körfez ekibinde de aynı istikrarı yakalayan
Emir takımın vazgeçilmezleri arasına adını
yazdırıp 31 müsabakada 2393 dakika forma
giydi ve 3 de fol attı.

AVRUPA MAÇLARINDA GOL ATTI
Fenerbahçe'ye 2018-2019 sezonun devre
arasında İtalya'nın Empoli takımından gelen 29
yaşındaki Zajc ise geçen sezonu istediği gibi
geçiremedi. Fenerbahçe ile geçen yaz
döneminde 3 yıllık sözleşme imzalayan
deneyimli oyuncu, Süper Lig'de 11 maça çıktı.
Zajc daha çok UEFA Konferans Ligi
maçlarından şans buldu. Sloven futbolcu
Avrupa arenasında 8 maçın 7'sine ilk 11'de
başlarken 2 kez fileleri sarstı. Dış transferde
artık gaza basmayı planlayan Göztepe bu 
hafta sağ bek Nazım Sangare'yle de resmi
sözleşme imzalayacak. (DHA)

KSK’de Yasin 
Ozan belirsiz

Bodrum Düzce'de
STARTI VERİYOR...

TFF 3'üncü Lig'de yeni sezon öncesi
iddialı transferler yapan Karşıyaka'da
kadrodaki sözleşmesi süren tek golcü
olan Yasin Ozan'ın takımda kalıp
kalmayacağı belirsizliğini koruyor.
İleri uca ligde son iki sezonun gol
kralı olan İshak Kurt'u transfer eden
yönetim, geçen sezon ağır sakatlık
yaşayan 33 yaşındaki Yasin Ozan'ı da
kadroda tutmak istiyor. Taraflar
önümüzdeki günlerde masaya
oturacak. Karşıyaka'da geçen sezon
forma giydiği 19 maçta 9 gol atan
tecrübeli santrfor, 17 Şubat'ta
oynanan Batman Petrolspor
karşılaşmasında çapraz bağlarından
sakatlanıp sezonu kapattı. Ameliyat
olan Yasin'ın iyileşerek sahalara
dönmesi ligin ilk haftalarını bulacak.
Yeşil-kırmızılı ekipte geçen sezon
takımda yer alan santrforlardan
Adem Büyük devre arasında
kadrodan elenmiş, Fatih Taşdelen'in
de sözleşmesi sona ermişti. İzmir
ekibi, Yasin Ozan'ın durumuna göre
hücum hattına ekstra takviye yapılıp
yapılmayacağına karar verecek.(DHA)

SÜPER Lig'de tarihinde ilk kez boy
gösterecek Bodrum Futbol Kulübü,
2024-2025 sezonun hazırlıklarına
bugün Düzce'de başlayacak. Yeşil-
beyazlılar tam 1 ay boyunca
hazırlıklarını Topuk Yaylası'nda
geçirecek. Burada hazırlık
karşılaşmaları da oynayacak Ege
ekibi 31 Temmuz'da Bodrum'a
dönecek. Transfer çalışmalarını
sürdüren Bodrum FK'nın Fransa
Ligue 2'de Annecy ekibinde kiralık
olarak forma giyen Strasbourg
ekibinin on numarası Nordine
Kandil'le ilgilendiği ifade edildi. 22
yaşındaki futbolcu geçen sezon
Annecy takımında 38 maça çıkıp 
4 gol attı. (DHA)

TÜRKİYE Spor Yazarları
Derneği'nin (TSYD)
Urla'daki olimpik yüzme
tesislerinde her yıl
düzenlediği yüzme
kurslarında ilk dönem
bugün başlayacak. 
1 Temmuz-26 Temmuz ve
29 Temmuz-23 Ağustos
tarihleri arasında iki
farklı dönemde 4'er hafta
düzenlenecek kurslarda

çocuklar, pazartesi-
çarşamba, salı-perşembe
veya hafta içi 4 gün olmak
üzere uzman
eğitimcilerden yüzme
öğrenecek. Lisanslı
sporcuların
antrenmanlarının yanı
sıra ailelere de açık olan
havuzda yetişkinlere özel
bireysel yüzme kursları
da verilecek. (DHA)
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GÖZTEPE'DE
kaleci
belirsizliği
devam
ederken, geçen
sezon kiralık
olarak kaleyi
koruyan
Mateuzs Lis
sarı-kırmızılı
yönetime mesaj
gönderdi. Bonservisi İngiltere ekibi
Southamptan'da bulunan ancak
transfer tekliflerinin fazla olması
nedeniyle İngiliz kulübünün
Göztepe'ye vermediği Lis, İzmir'de
kalmak istediğini belirtti. Bu hafta
sonu İzmir'e gelip Urla Adnan Süvari
Tesisleri'nde teknik ekiple görüşen
27 yaşındaki file bekçisinin, "Beni
bırakmayın, burada devam etmek
istiyorum" dediği öğrenildi.
Ancak Southampton'ın öncelikle
Avrupa'nın başka kulüplerinden gelen
transfer tekliflerini değerlendirdiği
kaydedildi. Sarı-kırmızılı taraftarlar
ise Southampton'la birlikte Göztepe'yi
yöneten Sport Republic şirketinin
önceliği kulübe vermesi gerektiği
görüşünde birleşti. (DHA)
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Pınar Karşıyaka'da 
Boutsiele tamam
BASKETBOL Süper Ligi ekiplerinden
Pınar Karşıyaka, dış transferde iş
bitirdi. Yeşil-kırmızılılar pivot Jerry
Boutsiele'yi resmen kadrosuna dahil
etti. Yeşil-kırmızılı kulüpten yapılan
açıklamada, "Jerry Boutsiele Pınar
Karşıyaka'da. Daha önce Fransa'da
Cholet Basket, Limoges ve AS
Monaco takımlarında oynayan
Boutseile son olarak 
Bahçeşehir Koleji'nde görev
yapmıştı" denildi. (DHA)

Altınordu bugün
topbaşı yapıyor
TFF 2'nci Lig'de yeni sezon öncesi
hedefini şampiyonluk olarak
belirleyen Altınordu, yeni teknik
direktörü Olcay Şahan yönetiminde
2024-25 sezonun ilk antrenmanını
bugün tesislerinde yapacak. Torbalı
Metin Oktay Yerleşkesi'nde 24
kişilik kadrosuyla saat 15.00'te
toplanacak kırmızı-lacivertliler,
18.00'de sahaya adımını atacak.
Altınordu 10 Temmuz'a kadar
çalıştıktan sonra izin yapıp, 16
Temmuz'da Kocaeli Kartepe'de
kampa girecek. (DHA)

TFF 2'nci Lig'de mücadele edeceği yeni
sezon öncesi şirketleşme yoluna gitmeye
hazırlanan Altay'da yatırımcılarla
yapılacak sözleşmenin detayları belli
olmaya başladı. Altay'a talip olan 10-11
kişilik yatırımcı grubunda hakim hisseye
sahip olmak isteyen Türk iş insanının
Fransa'da bir inşaat firmasının sahibi
olduğu belirtilirken, bu kişinin salı günü
şirketleşme komisyonu ve yönetimle bir
araya geleceği belirtildi. Hem yatırımcı
cephesi hem de Altay cephesi
şirketleşme konusunda hukuki altyapıyı
hazırlamak için son aşamaya geldi.

Taraflar arasında
anlaşma sağlanması
halinde Altay'ın futbol
şubesini 685 milyon TL
borcuyla birlikte
devralacak yatırımcı
grubunun altyapı ve
futbol okullarını da
bünyesine katacağı kaydedildi. Futbol
şubeyi devralacak yatırımcıların Vali
Kutlu Aktaş Tesisleri'ni kullanmak için
Altay Spor Kulübü'ne kira ödeyeceği
bildirildi. Uzlaşma sağlanması
durumunda Altay yönetimi takımın

yarışmacı haklarını mayıs ayında camia
tarafından kurulan Büyük Altay 1914
Futbol ve Spor Yatırımları Anonim
Şirketi'ne devredecek. Daha sonra
yatırımcılar şirketin hisselerini
devralacak. (DHA)

Altay'da şirketleşme
detayları belli oluyor

Manisa FK'lı Burak 
Başkent yolunda
1'İNCİ Lig ekiplerinden Manisa
Futbol Kulübü'nün orta saha
oyuncusu Burak Altıparmak'a MKE
Ankaragücü talip oldu. Geçen sezon
dramatik bir şekilde Süper Lig'e
veda eden MKE Ankaragücü'nün
Burak için Manisa FK ile temasa
geçtiği iddia edildi. Son 2 sezonunu
Manisa FK'da geçiren 33 yaşındaki
futbolcu, siyah-beyazlılarda
istikrarlı bir görüntü ortaya koydu.
Burak Altıparmak, geçen sezon 33
lig müsabakasında forma giyerken
3 gol atıp 1 de asist yaptı.(DHA)
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İzmir Kültür Sanat ve Eğitim Vakfı’nın
(İKSEV) düzenlediği 37. Uluslararası

İzmir Festivali, Çarşamba
21.00’de Çeşme

Kalesi’nde yapılacak
“Sinemanın Büyülü
Tınıları- The Music of
Ennio Morricone”
konseri ile devam
edecek. Destansı
müzikleriyle çok

sayıda filme müzikal
ilham veren, büyük

yeteneğe sahip bir
besteciye, Ennio Moricone’ye saygı
duruşu niteliğindeki konserde şef
Andrea Albertini
yönetiminde
tümü
kadınlardan
oluşan
Ensemble
Le Muse,
bestecinin
ölümsüz
müziğinden
örnekler
verecek.
Konserde şef
Albertini’nin anekdotları eşliğinde
filmlerden sahneler gösterilecek.
Soprano Daniela Placci ve konuk
soprano Susanna Rigacci sesleriyle
konsere renk katacak. (Haber Merkezi)

Osmanlı geleneğinin
İzmir’deki son ustası
Naht sanatına 50 yaşında hobi olarak başlayan Rauf Zenger, zamanla kendini
geliştirerek bu yeteneğini meslek haline getirdiği gibi para da kazanıyor
KEMERALTI’NIN NAHHATI
İslami ve mitolojik motiflerden
hediyelik el işlemelerine kadar çeşitli
eserleri üreten nahhat Rauf Zenger,
Osmanlı dönemine ait unutulmaya
yüz tutmuş bu  sanatı Tarihi
Kemeraltı Çarşı'sında yaşatmaya
devam ediyor. Naht sanatının uzun
soluklu çalışmalar istediğinin altını
çizen Zenger, en basit bir eserin 1
aydan aşağı bitmediğini anlattı. 

DÖRT BİR YANA SATIYOR
Zenger, “Evlerin içinde duvarlarda
olan ahşaplar, lambaların
göbeklerinde, merdiven
korkuluklarının kenarlarında,
sandalyelerde, koltuklarda,
camilerdeki minberler ve kürsülerdeki
bütün oyma işlemlerinde sanatı
görebiliriz. Biz daha çok sanatı
aksesuar konumuna getirdik” dedi.
Zenger, kendisine gelen talepler
doğrultusunda Türkiye'nin her yerine
ürünlerini satıyor. (İHA)

Ölümsüz melodiler
Çeşme Kalesi’nde

Bayraklı Belediyesi, "Haydi
çocuklar yüzmeye" sloganıyla bu
yıl iki noktada açacağı yüzme
kursları için kayıtları almaya
başladı. 8 Temmuz'da başlayacak
kurslar, 8 Eylül'de sona erecek.
Çocuklarını yüzme kursuna kayıt

ettirmek
isteyen aileler,
8 Temmuz
tarihine kadar
Mustafa Kemal
Atatürk Spor
Salonu’ndaki
havuz için 371

23 00 numaralı telefondan,
Postacılar İsmet İnönü Kültür
Merkezi'ndeki havuz için ise 477
20 00 numaralı telefondan dahili
2723'ü arayarak işlemlerini
yaptırabilecek. Başkan İrfan Önal,
“Yüzme öğrenmek ve kendini bu
alanda geliştirmek isteyen tüm
çocuklarımızı kurslarımıza
bekliyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği (ÇYDD)
İzmir Şubesi'nin Çağdaş Yaşam Çocuk
Korosu, Atatürk'ün manevi mirasını
derinden hissetmek, Milli Mücadele ve
Cumhuriyet tarihi sürecinin önemini bir kez
daha hatırlamak amacıyla ilk Anıtkabir
ziyaretini gerçekleştirdi. Ziyaret, koronun
genç üyeleri için unutulmaz bir deneyim

oldu. Çağdaş Yaşam Çocuk Korosu'nun
yıldızları, özellikle Atamızın mozolesi
önünde duygulu anlar yaşadıklarını paylaştı.
İzmir Şube Başkanı Onur Ertürkan,
“Destekler sayesinde çocuklarımız,
tarihimizle gurur duyarak, Cumhuriyetimizin
geleceğine daha güçlü adımlarla
yürüyeceklerdir” dedi. (Haber Merkezi)

Yüzme bilmeyen
çocuk kalmayacak
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Her gün yüzlerce yerli ve yabancı turistin
akın ettiği Nemrut Kalderası doğal
güzellikleri ile kendine hayran bırakıyor.
Yazı ayrı, kışı ayrı güzel olan mükemmeliyet
ödüllü Nemrut Kalderası her mevsim ayrı
güzellikler sunuyor. Yaz aylarında bile iki
mevsimin bir arada yaşanabildiği olan
Nemrut Kalderası'nın iç kısmında bahar
havası yaşanırken, kalderanın yaklaşık 2 bin
500 rakım yüksekteki zirvesinde ise halen
metrelerce kar bulunuyor. (İHA)

Atamızın huzurunda
duygu yüklü anlar…

‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece
‘Er meydanı’ sahnenin
yıldızlarına özel gece

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

Bu yıl beşincisi
düzenlenen

‘Özdemir Nutku
Tiyatro Ödülleri’

sahiplerini buldu.
Ödenekli ve

ödeneksiz
tiyatroların

değerlendirildiği
organizasyonda 35

ödül verildi

15 KATEGORİDE YAPILDI
Ege Tiyatrolar Birliği tarafından yazar, yönetmen,
Prof. Dr. Özdemir Nutku adına bu yıl beşincisi
düzenlenen ‘Özdemir Nutku Tiyatro Ödülleri’
sahiplerini buldu. Jüri üyeleri, Ege Bölgesi’nden 41
ödenekli ve 45 ödeneksiz tiyatro, yapım ile sanatçı
15’er kategoride ayrı ayrı seçime tabi tutuldu.
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